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Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 

 
 
Testületi ülés ideje: 2023. június 22. 
Testületi ülés helye: Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatal Kaposvár, Kossuth 
tér 1. I. emelet Díszterem 
 
 
 
Pult Név Voks Frakció 
 
14 Szita Károly polgármester 1 - 
17 Bereczki Dávid tanácsnok 1 - 
30 Borhi Zsombor alpolgármester 1 - 
2 Czimmermanné Németh Andrea tanácsnok 1 - 
4 Csutor Ferenc tanácsnok 1 - 
7 Dér Tamás alpolgármester 1 - 
11 Felder Frigyes képviselő 1 - 
6 dr. Giber Vilmos tanácsnok 1 - 
28 Kárpáti Tímea tanácsnok 1 - 
15 Mihalecz András tanácsnok 0 - 
16 dr. Nadrai Norbert József képviselő 1 - 
8 Nagy Attila tanácsnok 1 - 
3 Perlaki József tanácsnok 1 - 
13 Pintér Attila  1 - 
9 dr. Pintér Rómeó alpolgármester 1 - 
31 dr. Szép Tamás tanácsnok 1 - 
18 Kukuly Sándor Mihály képviselő 1 - 
10 Torma János tanácsnok 1 - 
 
 
Az ülésen megjelent képviselők és a meghívottak nevét a jegyzőkönyv 1. számú mellékleteként 
csatolt jelenléti ív tartalmazza. 
A meghívó a jegyzőkönyv 2. számú mellékleteként csatolva. 
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Szita Károly polgármester köszöntötte a jelenlevőket a Közgyűlésen, Megállapította, hogy 
17-en vannak jelen, így a képviselő-testületi ülés határozatképes. A legutóbbi közgyűlést 
követő időszakról adott rövid áttekintést. Sajnos Szvoboda Bence tragikus balesetben, valamint 
Suchman Tamás volt parlamenti képviselő is elhunyt az elmúlt időszakban.  
 

Egy perces néma felállással emlékeztek a jelenlevők. 

 
A legutóbbi közgyűlésen fogadta el a képviselőtestület jelentős többsége azt a közgyűlési 
határozatot, amelyben kinyilvánította azon szándékát, hogy csatlakozik mindazok közé, akik a 
háború mielőbbi befejezését szeretnék. Hoztak egy békepárti határozatot, ami arról szólt, hogy 
érjen véget az öldöklés. Akkor, amikor ezt a döntést meghozták, nem gondolta volna, hogy több 
mint másfél ezer aláírás gyűlik össze a határozat mellett. Sajnos az látszik, hogy az óriási 
békepárti többség mellett van egy nagyon szűk kisebbség, aki háború pártján áll. Volt olyan 
baloldali polgármester is, aki a szívére hallgatott és nem a pártjára. Kötöttek egy megállapodást 
az előző ülés óta a Kaposvári Egyetemmel a Digitális Tudásközpontban folytatandó képzésről, 
oktatásról. Egy város akkor tud igazán erős lenni, talpon maradni és támogatni a gazdaságot, 
ha megfelelő tudással rendelkező szakembereket tud nevelni. Beindult az egészségközpont, 
aminek nagy sikere van. Sokan mennek a szűrővizsgálatokra. Ez az egyik eszköze annak, hogy 
2030-ra az ország egyik legegészségesebb városa lehessen Kaposvár. Több sportrendezvény is 
volt. A Futókörök Napján második helyezést ért el a város. 700-an futottak, gyalogoltak, 
mintegy 6400 km-t teljesítettek. Megköszönte a szervezők munkáját. Hazatért a trófea. A 19. 
bajnoki címét szerezte meg a férfi röplabda csapat. Gratulált nekik. A Tour de Hongrie verseny 
is volt, a felnőtt országos úszóbajnokságot követően tegnap nyitották a serdülő országos 
úszóbajnokságot. Ezek az események viszik a város hírét és propagálja azt, amiben hisznek. 
Kiváló rendezés, szervezők voltak, ezt a rendezvények szervezői mondták. Újabb befektetés 
érkezik Kaposvárra, az északi új ipari parkba jön, 200 munkahelyet fog létesíteni, európai 
logisztikai központot épít, csúcstechnológiát gyárt. Szijártó Péter miniszter úrral jelentették be 
ezt a beruházást. Megünnepelték a 30 éves egyházmegyét, akkor lett a város püspöki székhely. 
A Katolikus Egyház szervezésében sok-sok programmal élhették át közös élményként. Az 
újraiparosítási program sikerét fémjelzi, hogy megjelent több tanulmány, elemzés is, ahol az 
ország különböző térségeit, városait mutatták be. Azt olvashatták, hogy befektetési céllal az 
ország nyugati részén Kaposváron van a legtöbb ingatlanvásárlás, 40% feletti. 103 éve írták alá 
a trianoni békediktátumot. Az országot akkor szétszabdalták. Emlékezetes megemlékezést 
tartottak. Korodi Attila polgármesternek ezúton is megköszönte, hogy eljött, valamint dr. 
Kovács Gergely érseknek is, hogy szintén részt vett a megemlékezésen. Telt ház volt az 
Arénában pedagógusnap alkalmával. Köszöntötte Kaposvár tanítóit, tanárait. Hálás a 
kitartásukért, hogy nevelik és tanítják a fiatalokat. Megköszönte Stickel Péter munkásságát, aki 
a Tankerület leköszönő igazgatója. Nyugodt nyugdíjas éveket kívánt. Remélte, hogy részesei 
voltak a Rippl-Rónai Fesztiválnak. Az idő is végre kegyes volt. Minden idők legsikeresebb 
fesztiválja volt az idei, nagyon sok látogató volt. Számos dolog történt még, amiről nem számolt 
be. Jó pihenést kívánt a kaposvári fiataloknak.  
 
Kérte, hogy a meghívóban jelzett napirendi pontokon túl vegyék fel a napirendre  

- az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, 
- az Interpelláció napirendet, 
- valamint kérte, hogy azokat a napirendeket, amelyekhez meghívott vendégeik vannak, 

vegyék előre és a költségvetési rendeletmódosítást követően tárgyalják az alábbi 
sorrendben: 
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2. Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és 2023/2024. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról, 

3. Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 
megbízásról, 

4. Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú 
Nonprofit Kft. ügyvezető igazgatói álláshelyére benyújtott pályázat 
elbírálásáról. 

 
Szita Károly polgármester tájékoztatta a képviselőket, hogy napirend után szeretne felszólalni 
dr. Nadrai Norbert József. Kérte, hogy biztosítsák a lehetőséget.   
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő Ügyrendi javaslata volt, hogy a 14. napirendet vegyék 
le a napirendről. A kiemelt sportszervezetek támogatásáról szóló beszámolókat olvasva, 
szerinte nem az az időszak, amikor fel kell emelni 3-5 ezer forinttal a fiatal sportolók 
sportolásának díját. 
 
Szita Károly polgármester nem támogatta az ügyrendi javaslatot. Nem a Közgyűlés határozza 
meg a sportolói díjakat, a sportegyesületek teszik ezt meg. A sportegyesületeknek kell ezt 
meghatározni, mert nekik kell gazdálkodni, a legkiválóbb sportolókat kinevelni.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5893   Száma: 23.06.22/0/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 08:19  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Egyszerű szavazás 
 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő ügyrendi javaslatáról a testület az alábbiak 
szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 6 35.29 33.33 
Nem 11 64.71 61.11 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5894   Száma: 23.06.22/0/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 08:19  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a napirendi pontokról, és a napirend utáni hozzászólásról az alábbiak 
szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
79/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a meghívóban jelzetteken túl felvette 
napirendjére az alapítványi támogatásokról szóló előterjesztést, valamint az 
Interpelláció napirendet. 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosította dr. Nadrai Norbert József 

önkormányzati képviselő részére a napirend utáni felszólalás lehetőségét. 
 
 
 
A KÖZGYŰLÉS REGGELI ÜLÉSÉNEK NAPIRENDJE: 
 

1. Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetésének módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 

2. Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és 2023/2024. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Decsi Andrea polgármesteri referens 
 

3. Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 
megbízásról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
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4. Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit 
Kft. ügyvezető igazgatói álláshelyére benyújtott pályázat elbírálásáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

5. Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
 

6. Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 

dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

7. Előterjesztés a köztisztaság fenntartásáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Szirják Imréné igazgató 

 
8. Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről 

Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

9. Előterjesztés a 2023/2024-es nevelési év előkészítéséről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

10. Előterjesztés alapító okiratok módosításáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

11. Előterjesztés a Közgyűlés 2023. évi munkatervének felülvizsgálatáról 
Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

12. Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról 
Előterjesztő:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
 

13. Előterjesztés a kaposvári 3657/116 hrsz-ú ingatlan Kaposvári Tudományos és 
Innovációs Park Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzletrészére történő 
cseréjéről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

14. Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola szakosztályaiban fizetendő 
sportolói hozzájárulások módosításáról 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
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15. Előterjesztés a kaposvári jégcsarnok üzemeltetéséről 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

16. Előterjesztés Kaposvár MJV Fenntartható Városfejlesztési Stratégiája (FVS) és a 
TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) elfogadásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Szirják Imréné igazgató  
 

17. Előterjesztés hulladékgazdálkodási feladatellátást érintő megállapodásokról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
18. Előterjesztés Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata Esélyegyenlőségi 

Programjának elfogadása ügyében 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
19. Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 

  20.  Előterjesztés alapítványi támogatásokról 
 Előterjesztő:   Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
 21. Interpelláció 
 
 
Zárt ülésen: 
 

20. Előterjesztés önkormányzati bérlakás kijelöléséről egyedi közgyűlési döntéssel 
Előterjesztő:  dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 

 
21. Előterjesztés a KOMETA 99 ZRT.-vel és a Társaság részvényeseivel kötött 

Befektetési és Szindikátusi szerződés módosításáról 
Előterjesztő:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 
 

-----1 Előterjesztés az önkormányzat 2023. évi költségvetésének módosításáról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 
Szita Károly polgármester szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy hosszú évek munkája 
látszik beérni Kaposváron. Minden nehézség ellenére sikeres város, ezt igazolja az elmúlt öt 
hónap is. A koronavírus járvány után, a háború kihívásaival kellett szembenézni, meg kell 
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küzdeni az inflációval, meg kell küzdeni a gazdasági és energiaválsággal, és nem tudja senki, 
hogy mikor lesz vége. Érdemes végigtekinteni, hogy mi alapján végzik a munkát, mi az, amit 
figyelembe kell venni a döntéseknél. Ez a 2019-ben elfogadott és 2030-ig az évtized végéig 
szóló városi program, addig mutatja az irányt. Minden döntésnek négy célt kell szolgálnia. Az 
első cél, hogy erősödjön a kaposvári gazdaság, legyen mindenkinek munkája, aki dolgozni akar, 
és legyenek magasabbak a bérek. A jövő egyik kitörési lehetősége ez lehet. Az erős gazdaság 
hozza magával a magasabb béreket és a helyi adót, amiből a terveket meg lehet valósítani. A 
második pont, hogy legyünk többen. Itt a központba a családokat állították, hiszen ha nincs 
gyermek, nincs jövő. Ez a világ minden részén így van. A harmadik pont, hogy az ország egyik 
legegészségesebb városa legyen Kaposvár. Ez az előző kettővel összefügg, de a negyedikkel is. 
A negyedik pedig az volt, hogy csökkentsék az energiafüggőséget, és lehető legnagyobb 
mértékben érjék el, hogy a megújuló energiák használatával energiafüggetlen legyen a város. 
Ezt kell elérni 2030-ig. Ezeknek a teljesítése a kaposvári jövő záloga lehet. A 21. századi 
újraiparosítási program sikeres, ezt nyugodt szívvel kijelentheti. Egyre több befektető érkezik 
Kaposvárra. Ezt a gépiparra és az élelmiszergazdaságra építették fel. Sorba telnek be az ipari 
parkok, töretlen a befektetői érdeklődés a város irányában. Új ipari park is nyílt a Füredi út 
mellett. Folytatódik az üveggyár építése, ami 350 munkahelyet jelent. Ez a város talán 
legnagyobb beruházása. Azt kérte a török befektetőtől, hogy a fő cél az, hogy kaposváriaknak 
ajánljanak munkalehetőséget. Amennyiben Kaposváron nincs annyi munkaerő, akkor 
menjenek tovább Somogy vármegyébe, ha az is betelt, akkor Magyarországon keressenek 
munkaerőt. Ha még így sem lesz elég munkaerő, csak akkor forduljanak a külföldi 
munkavállalók irányába. Munkásszállót is fognak építeni, napi háromszori étkezéssel, hogy ha 
kell messziről hozni munkaerőt, akkor közel legyen a szállás. Folyik a hadiipari gyár építése is. 
Itt új csarnokban is gondolkodnak a jelenlegi mögé. A taszári szerződést aláírták a kínai 
befektetők. Alpolgármester úr is találkozott velük. Várják a fejlesztési programot, amelyben 
jelentős szerepe lesz Kaposvárnak is. Az Északi Ipari Park első befektetőjével 10 hektárra 
aláírták a szerződést, ahol elektromos segédmotorok fognak készülni. Kaposváron lesz a cég 
logisztikai központja is. Fontosnak tartja a befektetői bizalmat, amelyet sikerült elérni 
Kaposvárnak. A villamosmérnök képzés elindulására büszke, mert az elején páran jelentkeztek, 
most már 70 fő jelentkezett. Nem volt egyszerű a műszaki képzést elindítani, de e nélkül 
lehetetlen az újraiparosítást elindítani. Élelmiszeripari mérnök képzés is folyik a városban, és 
ez azért jó, mert a Kométa több mint 400 fővel meg szeretné emelni a dolgozóinak a létszámát. 
Nem könnyű egy befektetőt idehozni. Rengeteg munkával jár, nagyon nagy figyelemmel, mert 
a befektetők először mindig országot választanak. Ha megtalálták az országot és sikerült a 
magyar gazdaságnak olyan lehetőséget biztosítani, hogy ezt a célt elérje, hogy a lehető legtöbb 
külföldi befektetőt idehozza, azután városokat választanak. Azután azért megy a küzdelem, 
hogy melyik városba menjenek. Itt előre elkezdték a fejlesztés folyamatát, ipari park, képzés. 
Így könnyebben kaphatnak a befektetők olyan garanciákat, amiket szeretnének. Keletről jön a 
legtöbb befektető. 16 éve a világon végrehajtott összes beruházás 80%-át finanszírozták nyugati 
befektetők és 20%-át a keleti befektetők. Ma ez a szám 70% keleti tőke, 30% nyugati. Most 
keletről van érdeklődés akkor, amikor befektetni szándékozó beruházások érkeznek egész 
Európába. 2019-ben nagyon feszítő gondok voltak a lakosság fogyása miatt. Tavaly 446 
kisgyermek született Kaposvárra, de majdnem ugyanennyien meghaltak. Azért mondta, hogy 
egymásra épülnek a különböző programok a munkahelytől a magasabb bérekig, a 
családpolitikáig, az egészségig, hogy tovább élhessenek. Arról szól az egészségprogram, hogy 
meghosszabbíthassák az élettartamot. Azért kell megcsinálni a programot, hogy az ollót tudják 
szűkíteni. A magyar családpolitika európai mércével mérve is a legjobb. Ehhez csatlakozni 
kellett, hogy elő tudják segíteni a kitűzött célok elérését. Az összes támogatás már a 
fogantatástól rendelkezésre áll. Az Irányi Dániel utcában új bölcsőde épül. Az Egészségpont is 
az egyik pontja annak, hogy egészségesebbek legyenek. Köszöni a vállalatoknak, üzemeknek, 
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hogy szervezett formában küldik a dolgozóikat egészségügyi szűrésekre. Nagyon örül annak is, 
hogy nem csak az idősebbek mennek szűrésre, hanem fiatalabbak is. Negyedikként a 
legnagyobb megoldandó probléma az energia. Nem tudja mi lesz télen. Megszólal egy 
skandináv politikus és elzár egy gázcsapot, akkor a gáz tőzsdei ára egyből kb. 30%-kal 
emelkedik. Minél előbb békére lenne szükség, hogy a nyugodt jövő biztosítva legyen. Több, 
mint egymilliárd forintot költ a város energiahatékonysági beruházásokra ebben az évben. A 
tervezések elindultak, ami érinti az uszodát, sportcsarnokot, jégcsarnokot. Ez az a négy 
program, amelyet mindig figyelembe kell venni akkor, ha döntéseket hoznak. Rekord nagyságú 
útfelújítási összeget sikerült előteremteni, több, mint 1,3 milliárd forintot. 300 millió forintért 
felemelik az akna fedlapokat, 281 millió forintért 80 zártkerti út lesz felújítva, 110 millió 
forintért újrafestik a forgalmi-, parkolósávokat. Azon az úton mennek tovább, amit elkezdtek 
2019-be, jelentős módosításokat nem tartalmaz, az átvezetések kivételével. Nyugodt szívvel 
mondja ki, hogy az utóbbi időszakot is figyelembe véve tényleg kezd beérni, amit hosszú évek 
kemény munkájával közösen a kaposváriakkal együtt végeztek. Ezen az úton menjenek együtt 
tovább.  

-----Kérdések----- 
 

Felder Frigyes képviselő kérdése volt a kínai beruházások kapcsán, hogy ki tudja-e jelenteni, 
hogy nem lesz akkumulátor gyár Kaposváron és környékén? Ezeknek a beruházásoknak nem 
az lesz a vége, hogy Szijártó miniszter úr lejön és bejelent egy akkumulátorgyárat, mint ahogy 
látták más települések kapcsán? A másik kérdése az volt, hogy a befektetőkkel való 
megbeszéléseken elhangzottak-e, hogy a temérdek állami támogatás mellett szóba került-e, 
hogy kaposváriaknak milyen bérszínvonalat tudnak biztosítani? Polgármester úr beszélt-e 
olyanról, hogy a kaposváriaknak nem minimálbér vagy ahhoz közeli béreket fognak adni, 
hanem tisztességes bérekhez tudnak hozzájutni a város lakói? 
 
Pintér Attila képviselő kérdezte, hogy az automata légszennyezettség mérő műszer még 
mindig nem működik? A Cseri u-i Holding mögötti napelempark elárverezése nem volt sikeres, 
mi a terv ezzel a területtel? A költségvetés tárgyalásakor Polgármester úr utalt az 
előterjesztésben arra, hogy Holding működését át kell szervezni. Hol tart ez az átszervezés, 
átalakítás? Mi a helyzet az Elena programmal, van-e már jelentkező? A viziközmű tervezett 
átadását illetően, amikor a megállapodás-tervezetet tárgyalták hónapokkal ezelőtt, akkor azt 
ígérte, hogy júniusban fogják tárgyalni az erről szóló szerződést. Hol áll ez a folyamat, mi a 
szándék és mi a terv? Szerinte sokakat érdekli, hogy a közvilágítás korlátozását meddig kívánja 
fenntartani? A közbringa rendszer még mindig nem indult el, mi ennek az oka? A Deseda 
kemping meghosszabbított ajánlatkérésére reméli, hogy lesz ajánlat. A taszári reptérrel 
kapcsolatban kérdezte, hogy lehet-e többet tudni a szándékról, mint amit Polgármester úr az 
előbbiekben elmondott? Milyen jellegű befektetésre, beruházásokra lehet számítani, kik és 
milyen céllal fogják hasznosítani a területet? Az okosipari tudományos ipari park kialakítása 
folyamatban van. Úgy tudja, hogy az Óbudai Egyetem által kiírt pályázat eredménytelen volt. 
Mennyiben akadályozza a szándékot és a terveket?  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az egészségügyi alapellátások átalakításának keretében 
a háziorvosi ügyeleti rendszer is átalakításra kerül. Mit jelent az orvosi ügyeleti rendszer 
átalakítása és a védőnői ellátási rendszer államosítása, mi volt ennek az indoka, van-e 
értelmezhető pénzügyi megtakarítási számítás, hogy ez miért történt meg? Mit jelent az itt élő 
betegeknek és orvosoknak a számára rövid és hosszabb távon? A bérezésekkel kapcsolatban 
kérdezte, hogy hogy várhatják el az itteni gazdálkodó szervezetektől, hogy megfelelő béreket 
adjanak, amikor az itteni dolgozók bérei sincsenek megfelelően rendezve? Van-e számítás rá, 
hogy hány százalékkal csökkent a dolgozók bérének vásárlóértéke? A közgyűlési többség által 
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adott 200 milliós felhatalmazás kapcsán hozott döntéssel kapcsolatban kérdezte, hogy a 200 
milliós korlát jogcímenként értelmezhető-e? A kerékpárutakkal kapcsolatosan kérdezte, hogy 
mi az oka annak, hogy Kaposvár nincs összekötve azokkal a kerékpárút fejlesztésekkel, amit 
az állam elvégez? Bőszénfai vagy kaposmérői útra gondol. Az újabb tervek elkészítése előtt az 
eddig megígért zúzottköves részeknek az elkészítésével? A desedai csónakkikötőnél a 
csatornába benőtt fák kivágása mikor történik meg? Közvilágítással kapcsolatban az 500 millió 
forint milyen időszakra vonatkozik? Egészséges Kaposvár honlap, illetve film készítésére 
mikor kerül sor, mert nem hallottak még ezeknek a megvalósulásáról? A kisposták 
üzemeltetéséhez az önkormányzat pénzt ad. Milyen időszakra vonatkozik ez, és továbbra is 
finanszírozza a város a kispostákat? A 150 millió forintos fasorfelújításban benne vannak-e a 
metszések? A famegújítási program terve hol érhető el, hogy mikor lesznek kivágva a fák és 
mikor lesznek pótolva? A Kaposfestre és a Közlekedési Zrt. feltüntetett összegek miért nem a 
költségvetésben szerepelnek, miért kell két ülés között dönteni róla? A Deseda kemping 
engedélyezési és kiviteli terv dokumentáció módosítására írt, valamint konferencia és wellness 
hotel fejlesztésére feltüntetett összegek áthúzódó kiadások. Hol tartanak ezek a programok?  
 
Kukuly Sándor Mihály képviselő a zártkerti utak felújításánál kiemelt összeggel támogatják 
ezt a projektet. Lehet-e tudni, hogy melyek ezek az utcák, utak? Az üveggyárnál leállt építkezést 
mikor folytatják, várható-e csúszás az átadásnál ebből kifolyólag? 
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy régebben arra hívták fel a figyelmét, hogy teljesen 
mindegy, hogy milyen jó dolgokat próbál csinálni, a baloldali képviselőknek az a legfontosabb 
politikai szándékuk, hogy szétverjék. Mindegy, hogy elkészült vagy csak tervben van. Nem az 
akkumulátorgyárakról van szó, hanem minden másról is. Erről polgármester kollégáival 
beszélt. Kérte, hogy Kaposvárt szeressék jobban, mint ahogy őt utálják. Ha ez megvan, akkor 
egyensúlyban van minden, tudnak együtt dolgozni, csak ne próbálják szétverni a kaposvári 
jövőt. A városlakók öt évente eldönthetik, hogy mit szeretnének. Nincs szándékában 
akkumulátorgyárat idehozni. Lehet, hogy legközelebb elküldi az ellenzéki képviselőkhöz, ha 
ilyet szeretnének. A befektetői tárgyalásokon sok minden elhangzik. A béremelés nem úgy 
megy, hogy idehoz egy varázslót és ráolvasással megoldja a feladatot. A béreket nem tudja 
megemeltetni, az magától megy, ha olyan környezetet teremt, amely ösztönzi a munkaadókat, 
hogy emeljék a béreket. Ez a környezet kezd kialakulni a városban, mert minimálbérért már 
nem talál munkaerőt a munkaadó. Kialakult egy olyan környezet, hogy elindultak felfelé a 
bérek az országos rangsort figyelembe véve. A befektetők által készített termékek 
meghatározzák, hogy milyen végzettségű dolgozókra van szükség. A légszennyezettség mérő 
műszert most kalibrálják Budapesten. A szándék az továbbra is, hogy a Holding mögött 
napelempark épüljön. A feltételes közbeszerzést hamarosan kiírják az elektromos busz 
beszerzésre. Azért feltételes, mert még nincs meg rá a fedezet. Többféle méretű busz lesz ahhoz, 
hogy a lehető legjobbat tudják adni. Az IKO pályázatban benne van az is, hogy elektromos busz 
töltőállomást építenek és tárolókat helyezzenek el a területen. Elkészült a közszolgáltató cégek 
átszervezését tartalmazó anyag. Visszaadták az IFUA-nak - aki készítette – pontosításra. Jó az 
anyag, de igazolást kértek arra, hogy a tanulmányban írtakat igazolják példákkal. Ősszel 
szeretné az előterjesztést a Közgyűlés elé terjeszteni. Vannak olyan részei, amelyeket az élet 
átalakít, hiszen megváltozik a hulladékgazdálkodás, a vízszolgáltatás rendszere. Elenával 
kapcsolatban elmondta, hogy kettő pályázó érkezett, amelyeket jóváhagytak. Június végén 
kezdődik a tárgyalásos szakasz, amely hat várossal folyik. Augusztus végére, szeptember első 
felére lehet nyertese ennek a pályázatnak. Arra számít, hogy eredményes lesz a pályázat. 
Viziközmű törvény készül, nem tudja a parlament mikor fogja megtárgyalni. Ez teljesen 
átalakítja viziközmű rendszert. A város vesztesége a viziközművek miatt 962 millió forint a 
mai napig ebben az évben. Az árbevétel nagyon kevés az alacsony díjból. Át fog alakulni az 
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egész rendszer, a törött vezetékek javításához pedig 2 milliárd forint kellene évente, hogy 10 
év múlva elmondhassák, hogy léptek egyet. Társként behívják az államot, amiről változatlan a 
véleménye. A közgyűlési határozatot sem kívánja megváltoztatni. 25%-ban tulajdonos marad a 
város. Nem tudja meddig fogják a közvilágítást korlátozni, mivel nem tudja milyen lesz a tél. 
Reméli, hogy nem kell korlátozásokat bevezetni, de addig, amíg vannak olyan emberek, akik 
30%-kal emelik kiszólásra a gáz tőzsdei árát, addig igen. A Deseda kemping építésére 20 
érdeklődő volt, arra számítanak, hogy legalább 10 ajánlat fog érkezni. A pályázat beadásának 
határideje június 29. Taszár. Az év végére ígértek teljes koncepciót, mert különböző 
együttműködő partnereket is keresnek. A szerződést aláírták, a szóbeli kiegészítésében 
elmondta már. A telekár még nincs kifizetve, de ki fogja fizetni. Sok befektetővel tárgyal a 
vevő. A taszári polgármesterrel rendszeresen beszél. Zöld ipari parkot kívánnak létesíteni, ami 
elvárás volt, arra is válaszolnak, hogy a légi logisztikát megcsinálják-e. A közbeszerzést írják 
ki a tervezésre a Tudományos Innovációs Parkra. Az egyik épület tartalmáról már 
megállapodtak, jövő héten Lázár miniszter úrral találkozik, ahol szintén érintik az ipari parkot. 
Az egészségügyben átszervezések történnek az új törvény szerint. Az orvosi ügyeleti rendszer 
náluk ősszel indul el. Az Ezredév utcai rendelőt átadják működtetésre. Egyetlenegy cél lehet 
csak, az, hogy a betegnek jó legyen. Információi szerint most egy helyre fog menni a beteg, a 
kórházba. A hivatali bérrendezésről annyit mondott, hogy minden kevés, azt tudja. Az 
országban az illetményalapot illetően az első harmadban van a város. 200 millió ügyében 
elmondta, hogy nem akarta megvárni a közgyűlést. Minden egyes kerékpárút úgy épül, hogy 
összeköttetése legyen Kaposvár és városkörnyékével. Igazgató asszonyék rengeteget 
egyeztetnek. Kaposvár és környéke össze fog érni. Ha megérkezik a TOP – amely tartalmazza 
a kerékpárút fejlesztéseket – akkor lesznek fejlesztve a kerékpárutak. Örül, hogy kisposták 
működnek. Ameddig a kaposváriak igénylik, hogy ezek működjenek, addig hozzá fogják tenni 
a támogatást. 150 millió forint értékű fafelújítási, telepítési program várostörténeti jelentőségű. 
Folyamatosan mennek hétről-hétre és végzik azokat a munkákat, amelyeket végezni kell. El 
fognak jutni a Tüskevári parkba is hamarosan, mennek fokozatosan sorba. Az év elején még 
nem tudták, hogy tudnak-e Kaposfestet rendezni, nem tudták, hogy van-e érdeklődés, meg 
tudnak-e állapodni a szervezővel. A tömegközlekedésben a veszteséget finanszírozzák, amit 
most láttak, hogy mennyi. Mindenhol Európában veszteséges a tömegközlekedés. Szirják 
Imréné igazgatóhoz fordulhatnak, hogy melyik zártkerti utak lesznek felújítva. Ő is tőlük 
kérdez. Az üveggyár már késik, mivel iszonyatos áremelkedés volt a világon. 2024. őszére 
ígérték, hogy elindulhat az üveggyárban a munka. Nagyon nagy területet kell beépíteni, csak 
az épület 12 hektár lesz.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester a közbringa rendszer tesztelése néhány héttel ezelőtt elindult. 
Hibákat tapasztaltak és addig nem fogják elindítani, amíg nem működik teljesen jól. Addig nem 
fizetnek ki egyetlen forintot sem. A vállalkozónak elküldték a levelet, hogy a kötbért 
érvényesíteni fogják.  

-----Hozzászólások----- 
 
Felder Frigyes képviselő egy félreértést szeretett volna eloszlatni, még kedveli is a 
polgármestert. Újra megkérdezte, hogy mi a terve az akkumulátor gyárral kapcsolatban 
Kaposváron és környékén. Ezt azért kérdezte, mert Ács település polgármestere kijelentette, 
hogy nem lesz akkumulátorgyár, és szerdán bejelentette a miniszter, hogy lesz gyár. A másik 
kérdésével kapcsolatban megjegyezte, hogy a piaci bérek alakulásában ő a kompetensebb. 
Amikor egy beruházó úgy dönt, hogy idejön, meglepődne, ha nem lennének nekik tervszámaik 
munkakörökre lebontott béreket illetően. Főleg olyan nagy cégek, amik ide jönnek. Kérte, hogy 
tájékozódjon a bérszínvonalakról, hogy a befektetők mivel terveznek és tájékoztassa a 
kaposváriakat.  
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dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdése a jogcímre vonatkozott az átruházott 
hatáskörben hozott döntéseknél. Nevesítve van a 2,9 millió a Kassa utcára. Azért kérdezte, 
amennyiben jogcímenként kell tekinteni ezt a felhatalmazást, javasolta, hogy a Közgyűlés egy 
kiegészítő határozattal a Kassa utcairól döntsön. A rendeletmódosító javaslatát a Jogi 
Bizottságon elfogadták. A már beterjesztett előterjesztések javítása, cserélése a honlapon rossz 
gyakorlat, sérti a nyilvánosság elvét, a bíróság által értékelendő a döntéshozataloknál. Az 
államosításokkal kapcsolatosan ismét meghallgatták ugyanazt, jobb lesz. Mit jelent a 
kaposváriak számára az tapasztalható, hogy mindig azt hallják, hogy jobb lesz, de mégsem lesz 
jobb. Gondoljanak az iskolák 10 éves államosítására, hogyan működött az önkormányzati 
rendszerben és most. Ebben a városban a dolgozók nagy része 300.000,-Ft körül keres, ennyi 
volt a városvezetők havi emelése. A közvilágítás kapcsán 18,9 millióért most történik a 
felmérése a hálózatnak. Tavaly már másfél millió elment fénymérésre, ahol egyharmada a 
felmért területnek nem felelt meg a kívánalmaknak. Erre vonatkozóan újabb összegek mennek 
ki, csak akkor nem kapnak választ, hogy mikor lesz világos, amikor este valaki közlekedik.  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy a várost érintő és a városban zajló 
tevékenységekről a képviselőtestület mindig tárgyalt és ezután is tárgyalni fog. Nem gondolja, 
hogy akkumulátorgyár fog épülni a városban, nincs is akkora terület. Nem ez a lényeg, mert ha 
idejönne egy Audi gyár, az sem tudna jönni, mert nincs akkora terület. Az a feladat, hogy ha 
betelnek a meglévő iparterületek, akkor legyen valahol terület, ahol, tudnak ipari fejlesztéseket 
végrehajtani. Azért is kell ápolni azokat a kapcsolatokat, ahol van terület. Ilyen a taszári is. A 
Deseda is itt van, amely megint egy behatároló, ott van a Kisgát, ami lakóterület fejlesztésre 
van, ott van a Zselic is. Csak északi irányba tud menni. Abba nem tud beleszólni, ha 30 km 
távolságban épül. Arra tud garanciát vállalni, ami Kaposváron történik. Régen túlnőttek azon, 
hogy közigazgatási területen belül dolgozzanak. A népesség csökkenésének a legfontosabb oka, 
hogy kevesebben születnek, mint ahányan meghalnak. Nem baj, ha máshol laknak, az a feladat, 
hogy az agglomerációban lakó embereket igazgassák. A rendszert úgy kell átalakítani, hogy a 
szolidaritási hozzájárulás itt legyen felhasználva. Kérte a képviselőket, hogy szavazzanak 
először a határozati javaslatról. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5895   Száma: 23.06.22/1/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 09:22  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 92.86 72.21 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 1 7.14 5.56 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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80/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az Önkormányzat 2023. évi 
költségvetési rendeletének módosításáról szóló előterjesztést és a következő határozatokat 
hozta: 
 

1. A Közgyűlés a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 
68. § (4) bekezdésében a polgármester hatáskörébe utalt döntésekről szóló beszámolót 
jóváhagyólag tudomásul veszi. 
 

2. A Közgyűlés úgy határozott, hogy Kaposvári Sportközpont és Sportiskola kosárlabda 
szakosztályánál 1 fő szakosztályvezető, 1 fő technikai vezető és 1 fő gazdasági ügyintéző 
határozott idejű álláshelyek esetében a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 
(legutóbb az 68/2022.(VI.16.) önkormányzati határozat 2. pont) 2024. június 30.-ig 
engedélyezi. Az álláshelyek kapcsán jelentkező személyi juttatások és szociális 
hozzájárulási adó kiadás finanszírozása a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola TAO 
pályázatából valósul meg.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 
  Fekete Ádám igazgató 
Határidő:       2023. június 30. 

 
3. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskolánál biztosított 

1 fő rehabilitációs csoportvezető álláshely (68/2022.(VI.16.) önkormányzati határozat 3. 
pontja) kapcsán a foglalkoztatás határidejének hosszabbítását 2024. június 30-ig 
engedélyezi. Az álláshely pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv részére a kiemelt vidéki 
sportszervezetek sportfejlesztési feladataihoz a Honvédelmi Minisztériumtól kapott 
támogatás biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2023. június 30. 

 
4. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola röplabda 

szakosztályánál 1 fő határozott idejű szakosztályvezető álláshely esetében a foglalkoztatás 
határidejének hosszabbítását 2024. június 30-ig engedélyezi. melynek pénzügyi fedezetét 
a költségvetési szerv röplabda szakosztály TAO támogatása biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgat 
Határidő:   2023. június 30. 
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5. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola részére 
határozott időre 2024. június 30-ig 1 fő jégkorong vezetőedző álláshelyet biztosít, melynek 
pénzügyi fedezetét a költségvetési szerv jégkorong szakosztály TAO támogatása biztosítja.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta gazdasági igazgató 

Fekete Ádám igazgató 
Határidő:   2023. június 30. 

 
6. A Közgyűlés a Kaposfüred Sport Club részére a 2023/2024-es bajnoki időszak TAO 

pályázat önerejének és működési kiadásainak biztosítása érdekében 2023. II. félévre 1.680 
e Ft támogatást hagy jóvá a 2023. évi költségvetési rendeletben elkülönített működési 
tartalék keret terhére és vállalja, hogy az Önkormányzat 2024. évi költségvetési 
rendeletében 2024. I. félévre további 1.680 e Ft támogatást biztosít.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2023. december 31. (2023. évi támogatás) 
Határidő:   2024. február 28. (2024. évi támogatás) 
 

7. A Közgyűlés a Báb-Szín-Tér Közhasznú Alapítvány részére a 2023. évi Gyerkőcnapok 
rendezvénysorozat megvalósításának kiadásaihoz 2.000 e Ft támogatást biztosít a 2023. évi 
költségvetési rendeletben elkülönített működési tartalék keret terhére.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2023. június 30. 
 

8. A Közgyűlés a Dominique Carpenter Rendezvényszervező Kft. részére a 2023. július 10-
16. között Kaposváron megrendezésre kerülő Magyar Ifjak IX. Világtalálkozója 
megvalósításának kiadásaihoz 5.000 e Ft támogatást biztosít a 2023. évi költségvetési 
rendeletben elkülönített működési tartalék keret terhére.  
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:   2023. június 30. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5896   Száma: 23.06.22/1/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 09:22  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.21 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 19/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 2023. évi 
költségvetésének módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----2 Előterjesztés a kiemelt sportszervezetek pályázatairól és 2023/2024. évi bajnoki 
idényre szóló támogatásokról----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester köszöntötte a sportszervezetek vezetőit. Az előterjesztés célja, 
hogy a város szembesüljön azzal, hogy a mögöttük levő bajnoki évben mi történt és a következő 
bajnoki évben milyen segítséget tud nyújtani a város. Mindegyik sportegyesület elnökével leült 
beszélgetni, és az alapján alakultak ki a támogatási összegek. Jóval magasabbak, mint az előző. 
Legfontosabb oka az, hogy akkor, amikor a 2022/23-as bajnoki évet tervezték, akkor nem 
tudtak számolni a magas inflációval. Ez okozott költségvetési hiányt. A másik a 2023/24. 
bajnoki év költségvetési fedezete. Eltökélt a város sportéletének tekintetében, de egyet nehezen 
fogad el. A nem felelős pénzügyi gazdálkodást. Nem tartozik a felelős pénzügyi 
gazdálkodáshoz, hogy ha elfogy a pénz, akkor valaki besétál az önkormányzathoz. Mindig a 
jövőt kell építeni, nem megy másként. Ha ez nem így történik, akkor össze fog dőlni, 
finanszírozhatatlanná válik a kaposvári sport. Ott van még az utánpótlás. Megérdemelt helyére 
visszaérkezett a serleg, a 19. bajnoki győzelem a röplabda csapaté lett ismét. Gratulált nekik, 
és az önkormányzati támogatás is megemelkedett ezért. Gratulált Bögöly Gyulának, hogy a 
Magyar Röplabda Szövetség elnöke lett. A női röplabda mentőcsomagja sikeres volt, amit 
kaptak. Mindenkinek elmondta, amit fontosnak tartott. Tudnia kell, hogy mire kérik a 
támogatást pontosan. Másképpen nem lehet támogatást adni. 700 millió forintot kapnak a 
sportegyesületek összesen mindennel együtt. Kosárlabda 93 millió, röplabda lányok, fiúk 224 
millió forint, vízilabda 85,3 millió forint, foci 213 millió forint. A kaposvári sportot építsék 
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azért is, hogy egészséges felnőttek legyenek. Az infrastruktúrát kiépítették mindenhez, atlétika 
pálya is lesz. Véleménye szerint lehet újból a kosárlabdából bajnokot csinálni. Sok pénze most 
két évig lesz például. A testület mindig a sport mellett áll. Megérdemelten, szükségszerűen sok 
támogatást biztosítanak számukra, hogy a jövőt is építsék.  
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a munkaterv elfogadásakor javasolta, hogy a várható 
nagy hőségre tekintettel június elején legyen a közgyűlés és a közmeghallgatás. A beszámolókat 
májusban küldték el az egyesületek. Mi az oka annak, hogy a női röplabdánál a szponzori 
támogatás letakarva, lefénymásolva, majd egy végösszesen kézzel ráírva került eléjük? A 
felelős gazdálkodás témájában kérdezte, hogy a női röplabdánál a mínusz 70 millió hol van és 
milyen jogi következménye lett? A személyi juttatások mértékét átnézve a kiemelt 
sportegyesületeknél kérdezte, hogy hogy oszlik meg játékosok és klubvezetők között?    
 
Pintér Attila képviselő a tervezett támogatások mennyire vannak összhangban az elfogadott 
sportkoncepcióval? A Rákóczi Labdarúgó Kft-nél az előttük levő anyagban szerepel, hogy az 
a cél, hogy megteremtse a stabil NB II-es szereplés feltételeit a klub. Ezzel együtt nem állapítja 
meg célként, hogy következő bajnoki évadban szeretné megnyerni az NB III-at és szeretne 
feljutni az NB II-be. Mikor látják reálisnak az NB II-es szereplést? Ha jól látta, akkor a 
beszámolóban az szerepel, hogy a következő évadban kevesebb saját nevelésű játékossal 
számolnak. Igazolni kell játékosokat, mennyivel fogja megnövelni a várható költségeket? A 
kosárlabda csapatnál dekralált cél az első tíz hely valamelyike. Ehhez képest eredményességi 
támogatást is fizetnek 100%-ban, míg a Rákóczinál ugyanúgy az első tíz hely valamelyike a 
cél, ott pedig csak 10. helyig fizetik a 100%-os támogatást. Miért fizetnek a kosárlabdánál 12. 
helyig 100%-os támogatást?  
 
Szita Károly polgármester nem vették jó néven néhányan a bizottsági szakban, hogy ilyen 
magas támogatást kapnak a sportegyesületek. Némelyik esetben nem is alaptalan a támadás. Az 
a baj Puska elnök úr, hogy a sportkoncepcióval ellentétben megadták a 100%-os támogatást 
annak ellenére, hogy nem lettek az első tízben. Ha viszont nem kapják meg a 100%-os 
támogatást, akkor nincs kosárlabda. A kosárlabda finanszírozása nem felel meg a 
koncepciónak, de muszáj volt. A Kasi szereplése minden egyes korcsoportban kiváló volt. 
Négy-öt év kell, mire a játékosok egy része beépíthető a csapatba.  
 
Gémesi Csaba igazgató elmondta, hogy közép- és hosszútávon úgy gondolják, hogy 
szeretnének NB II-be felkerülni. Sajnos még nem tudnak az utánpótlásból felhozott friss 
játékosok NB II-ben játszani. A NB II-höz elsősorban játékos kell, és ahhoz kell a sok pénz. 
Két évvel ezelőtt úgy vették át a klubot, hogy nem volt játékosuk, teljesen új szerződéseket 
kellett kötni, ide kellett csábítani jó játékosokat azzal céllal, hogy két-három éven belül NB II-
öt szeretnének. Eltelt a két év és sajnos az idei költségvetés is nyüglődött, a következő még 
szűkebb lesz. Ennek az lesz az eredménye, hogy a jó játékosok egy része már elment és sokkal 
több saját nevelésű játékost lesznek kénytelenek beépíteni. Nagyobb része a csapatnak saját 
nevelésű játékos lesz. Ez NB III-ra lesz elég. Leghamarabb két év múlva lehetséges a feljebb 
jutás, véleménye szerint.  
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-----Hozzászólások----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a járvánnyal és a háborúval magyarázzák a 
többletköltségeket. Mindenhol emelkedtek az árak. A kosárlabdában 20 millió forint 
többletköltségnél szerepel bér. 12 millió forint szerepel a beszámolóban bérre. A női 
röplabdánál olvasható egy megjegyzés, ha a polgármester tudna segíteni az új beruházások 
kapcsán névadó szponzort keríteni, akkor tudna emelkedni a szakmai célkitűzés. Ez egy vékony 
jég, beszámolókban semmi helye. Semmi közük a szponzorok kereséséhez. A MLSZ kritikája 
évtizedes probléma a fiatal játékosok elvitele. Arra nem kapnak soha válasz, hogy ha ez jelezve 
van a szövetség felé, akkor miért nincs megoldás? Az átlagos nézőszám is meglepő a focinál, 
125 néző egy meccsen. Nála az értékrend az itt élők tömegsportjának a finanszírozása. Nem 
tartja jó ötletnek, hogy a KASI-ban a szakosztályoknál havi 3-5 ezer forintot kell fizetni a 
családoknak. Nyáron ünnepli a Rákóczi a klub fennállásának 100. évfordulóját. Reméli, hogy 
minél hamarabb megjelenik a program.  
 
Szita Károly polgármester akkor hozzák nyilvánosságra a szponzori szerződéseket, ha a 
klubbal aláírják azokat. Azért van kitakarva a szponzorok neve. Nem tartozik azok közé, aki 
mindenhez ért. Nem tud sportcsapatot összeállítani. Támogatást adnak rá, hogy abból csinálják 
meg, akik értenek hozzá. Annyi pénzt kell fizetni, ami belefér a költségvetésükbe. A női 
röplabda most a legstabilabban gazdálkodó egyesület. Az elnökök mögött ezer fiatal van, de 
ebben nincs bent a KASI. Hála és köszönet nekik. Azt kívánja a vezetőknek, hogy hozzanak 
sok örömöt mindenki számára a 2023/24-es bajnoki évben.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5897   Száma: 23.06.22/2/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 09:50  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94.12 88.88 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
81/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a kiemelt sportszervezetek 2023/2024-
es bajnoki idényre vonatkozó támogatásáról szóló előterjesztést és az alábbiak szerint 
határozott: 
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1) A Közgyűlés a sportszervezetek részére a 2-17.) pontokban meghatározott támogatásokat 
biztosítja, azzal, hogy az önkormányzati támogatás formájáról a kifizetések időpontját 
megelőzően köteles a sportszervezet vezetője írásban nyilatkozni. A határozatban szereplő 
támogatási összegek függetlenül a támogatási formától bruttó összegek, szponzoráció 
esetén az ÁFA összegét tartalmazzák. A sportszervezetek részére nyújtott pénzbeli források 
biztosításának feltételeit a felek szerződésben rögzítik. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. 
 2024. január 31. 

 
2) A Közgyűlés a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft., mint kiemelt sportszervezet részére 

az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 
Működési támogatás (szponzoráció bruttó, utánpótlás): 92.710.000 Ft 
 
Ebből: alap támogatás 2023. II. félév: 46.355.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2024. I. félév: 46.355.000 Ft 
                    
Eredményességi feltételek: 
 

Kritériumok a KKK Kft részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

NB I. A   1–8.  : 150% 
NB I. A  9–12. : 100% 
NB I. A      13. :   50% 
NB I. A      14. :     0% 

Nézőszám  
(50%) 

900–      : 150% 
700–899: 100% 
300–699:   50% 

0–299:    0% 
 

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens alulteljesítése esetén 
kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2024. január 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés)  
 

3) A Közgyűlés a Kaposvári Kosárlabda Klub Kft részére a 2022/2023-as bajnoki 
időszakban felmerült többletkiadások pénzügyi fedezetéhez bruttó 25.527.000 Ft szponzori 
támogatást biztosít.  
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. június 30. 
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4) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Nonprofit Kft, mint kiemelt sportszervezet részére 
az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

 
Működési támogatás: 114.300.000 Ft 
(szponzoráció, bruttó) 

 
Ebből: alap támogatás 2023. II. félév: 57.150.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2024. I. félév: 57.150.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a Kaposvári Röplabda Nonprofit Kft felnőtt férfi csapata 

részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

Extraliga     1.: 150% 
Extraliga 2-4.: 100% 
Extraliga 5-6.:   50% 
Extraliga 7-8.:     0% 

Nézőszám  
(50%) 

300–      : 150% 
200–299: 100% 
100–199:   50% 

0–  99:     0% 
 

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens alulteljesítése esetén 
kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2024. január 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés) 
 

5) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Sportegyesület, mint kiemelt utánpótlás-nevelő 
sportszervezet részére 15.000.000 Ft működési támogatást biztosít, melynek utalására 
negyedévente egyenlő arányban kerül sor. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, 
hogy átmeneti likviditási problémák kezelése érdekében engedélyezze a támogatás 
ütemezésének módosítását. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. 
 

6) A Közgyűlés a Kaposvári Röplabda Sportegyesület részére legfeljebb 10.291.945 Ft 
működési támogatást biztosít, mely összeg beszámításra kerül a sportegyesület részére a 
27/2021.(VI.23.)önkormányzati határozat 13. pontja és a 48/2021.(IX.23.)önkormányzati 
határozat 8. pontja alapján nyújtott 10.000.000 Ft kölcsön és kamatai kapcsán fennálló 
tartozása terhére.  
 
 



19 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. június 30. 

 
7) A Közgyűlés a Kapos Sport Röplabda Kft, mint kiemelt sportszervezet részére az alábbi 

támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás: 76.200.000 Ft 
(szponzoráció, bruttó) 

 
Ebből: alap támogatás 2023. II. félév: 38.100.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2024. I. félév: 38.100.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a Kapos Sport Röplabda Kft felnőtt női csapata részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

Extraliga 1–4.: 150% 
Extraliga 5–6.: 100% 
Extraliga 7–8.:   50% 

Nézőszám  
(50%) 

400–      : 150% 
250–399: 100% 
150–249:   50% 

0–149:     0% 
 
A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens alulteljesítése esetén 
kompenzálni tudja a hiányt. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2024. január 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 

 
8) A Közgyűlés a Kaposvári Vízilabda Klub Kft., mint kiemelt sportszervezet részére az 

alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

Működési támogatás (szponzoráció, bruttó): 65.278.000 Ft 
 

Ebből: alap támogatás 2023. II. félév: 32.639.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2024. I. félév: 32.639.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 

 
Kritériumok a KVK Kft. részére 

Bajnoki helyezés  
(50%) 

OB I. 1–  8.: 150% 
OB I. 9–13.: 100% 
OB I.     14.:   50% 

Nézőszám  
(50%) 

250–      : 150% 
150–249: 100% 

50–149:   50% 
0–  49:    0 % 
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A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens alulteljesítése esetén 
kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2024. január 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 

 
9) A Közgyűlés a Kaposvári Vízilabda Klub, mint kiemelt utánpótlás-nevelő 

sportszervezet részére a 2023/2024-es bajnoki időszakban működési kiadásokra, valamint 
a városi létesítmények bérleti díjának TAO önerejére 20.000.000 Ft utánpótlás támogatást 
biztosít, melynek utalására negyedévente egyenlő arányban kerül sor. A Közgyűlés 
felhatalmazza a Polgármestert, hogy átmeneti likviditási problémák kezelése érdekében 
engedélyezze a támogatás ütemezésének módosítását. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. 
 

10) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Labdarúgó Akadémia, mint kiemelt 
utánpótlás-nevelő sportszervezet részére az alábbi támogatásokat biztosítja: 
 

a) Működési támogatása (támogatási forma: utánpótlás)  54.000.000 Ft 
                  Ütemezés: 2023. II. félév 27.000.000 Ft 
                                    2024. I. félév 27.000.000 Ft 

 
b) A Rákóczi Stadion bérleti díj kompenzációjára (támogatási forma: utánpótlás): 

2023. II. félév  2.769.344 Ft/hó x 6 = 16.616.064 Ft 
2024. I. félév 2.769.344 Ft/hó x 6 = 16.616.064 Ft 
 

c) A Rákóczi Stadion üzemeltetésére (támogatási forma: utánpótlás):   
2023. II. félév 3.597.000 Ft/hó x 6 = 21.582.000 Ft 
2024. I. félév 3.597.000 Ft/hó x 6 = 21.582.000 Ft 

 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik Balogh Beáta gazdasági igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. 

 

11.) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Akadémia részére a 2022/2023-as 
bajnoki időszak többletkiadásai, illetve korábbi évek TAO támogatásai kapcsán felmerült 
visszafizetési kötelezettségek fedezetére 22.500.000 Ft többlet támogatást biztosít az 
önkormányzat költségvetési rendeletének 12. mellékletében az Akadémia részére műfüves 
grundpályák karbantartására, illetve előző évek támogatás maradványa sorok terhére. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:         Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:                   2023. június 30. 
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12.) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Akadémia részére a 2018/2019-es TAO 
pályázata keretében megvalósuló a műfüves grundpálya felépítmény elkészítéséhez 
szükséges, legfeljebb 22.886.000 Ft önkormányzati forrást (részben beruházási önerő, 
részben saját forrás kiváltása miatti működési támogatásként) biztosítja a 2023. évi 
költségvetés felhalmozási célú általános tartalék kerete terhére. A támogatás biztosításának 
feltétele, hogy az Akadémia a 12-15.) határozati pontokban nevesített TAO beruházások 
elszámolásáig további TAO beruházási célokra csak az Önkormányzat engedélyével 
nyújthat be pályázatot és a már folyamatban lévő fel nem töltött TAO beruházási pályázatok 
kapcsán a támogatásokat csak az Önkormányzat engedélyével töltheti fel, illetve valósíthatja 
meg.  

 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:         Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:                   2023. augusztus 31. 

 
13.) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Akadémia részére a 2020/2021-es TAO 

pályázata keretében 18 személyes busz beszerzéséhez szükséges, legfeljebb 30.000.000 Ft 
önkormányzati forrást (részben beruházási önerő, részben saját forrás kiváltása miatti 
működési támogatásként) biztosítja a 2023. évi költségvetés felhalmozási célú általános 
tartalék kerete terhére. A támogatás biztosításának feltétele, hogy az Akadémia a 12-15.) 
határozati pontokban nevesített TAO beruházások elszámolásáig további TAO beruházási 
célokra csak az Önkormányzat engedélyével nyújthat be pályázatot és a már folyamatban 
lévő fel nem töltött TAO beruházási pályázatok kapcsán a támogatásokat csak az 
Önkormányzat engedélyével töltheti fel, illetve valósíthatja meg.  

 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:         Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:                   2023. augusztus 31. 
 

14.) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Akadémia részére a 2021/2022-es TAO 
pályázata keretében kisbusz beszerzése érdekében legfeljebb 16.767.500 Ft többlet 
működési támogatást biztosít (a beszerzésre felhasználásra kerülő Akadémiai saját bevételek 
pótlása miatt) a 2024. évi költségvetés terhére. A támogatás biztosításának feltétele, hogy az 
Akadémia a 12-15.) határozati pontokban nevesített TAO beruházások elszámolásáig 
további TAO beruházási célokra csak az Önkormányzat engedélyével nyújthat be pályázatot 
és a már folyamatban lévő fel nem töltött TAO beruházási pályázatok kapcsán a 
támogatásokat csak az Önkormányzat engedélyével töltheti fel, illetve valósíthatja meg.  

 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:         Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:                   2024. június 30. 

 
15.) A Közgyűlés a Kaposvári Rákóczi Bene Ferenc Akadémia részére a 2022/2023-as TAO 

pályázata keretében fűnyíró traktor beszerzése érdekében legfeljebb 23.421.500 Ft többlet 
működési támogatást biztosít (a beszerzésre felhasználásra kerülő Akadémiai saját bevételek 
pótlása miatt) a 2025. évi költségvetés terhére. A támogatás biztosításának feltétele, hogy az 
Akadémia a 12-15.) határozati pontokban nevesített TAO beruházások elszámolásáig 
további TAO beruházási célokra csak az Önkormányzat engedélyével nyújthat be pályázatot 
és a már folyamatban lévő fel nem töltött TAO beruházási pályázatok kapcsán a 
támogatásokat csak az Önkormányzat engedélyével töltheti fel, illetve valósíthatja meg.  
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Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:         Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:                   2025. június 30. 

 
16.) A Közgyűlés a Kaposvári Labdarúgó Kft. részére a Kaposvári Rákóczi FC NB III-as 

bajnokságban való szerepléséhez az alábbi támogatást biztosítja: 
 

Működési támogatás (szponzoráció, bruttó): 82.550.000 Ft 
 

Ebből: alap támogatás 2022. II. félév: 41.275.000 Ft 
                 eredményességi támogatás 2023. I. félév: 41.275.000 Ft 
 
Eredményességi feltételek: 
 

Kritériumok a Kaposvári Labdarúgó Kft részére 
Bajnoki helyezés  
(50%) 

NB III.   1 – 4.  : 150% 
NB III.  5– 10.  : 100% 
NB III.  11-13.  :   50% 
NB III. 14–16.  :     0% 

Nézőszám  
(50%) 

200 –          : 150% 
100 –199    : 100% 
  50 –  99    :   50% 

0 –  49          0% 
 

A teljes eredményességi támogatás összege nem léphető túl akkor sem, ha valamelyik 
szegmensben 150%-ot ér el az egyesület, viszont a másik szegmens alulteljesítése esetén 
kompenzálni tudja a hiányt. 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. szeptember 30. (alaptámogatásról szóló szerződés) 
 2024. január 31. (eredményességi támogatásról szóló szerződés 
 

17.) A Közgyűlés a Kaposvári Labdarúgó Kft részére a 2022/2023-as bajnoki időszakban 
felmerült többletkiadások pénzügyi fedezetéhez bruttó 31.300.420 Ft szponzori támogatást 
biztosít.  
 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2023. június 30. 
 

18.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a működési és felhalmozási célú támogatások az 2-
17. pontban megjelölt ütemezésben kerülnek kifizetésre a sportszervezetek részére. Ettől a 
Polgármester rendkívül indokolt esetben eltérhet a Közgyűlés utólagos tájékoztatása mellett. 
A működési támogatások kifizetésének feltétele, hogy a sportszervezet a 2023/2024-es 
bajnokságra vonatkozó - az előterjesztés mellékletét képező – tervezett költségvetésében 
szereplő bevételek (szövetségi támogatás, szponzori bevételek, TAO támogatás, 
jegybevételek, stb) aktuális helyzetéről hiteles dokumentumokkal (szerződés, bankkivonat, 
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támogatói döntés) alátámasztva, emellett a kiadások alakulásáról tájékoztatja az 
Önkormányzatot. 
 

Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő: 2024. június 30. 
 

19.) A Közgyűlés úgy határozott, hogy a kiemelt sportszervezetek részére a 2023/2024-es 
bajnoki időszakra megítélt támogatások kapcsán a támogatási, illetve szponzori szerződések 
megkötésére azt követően kerülhet sor, hogy a sportszervezet vezetője nyilatkozik a lezárt 
bajnoki időszak gazdálkodásáról, pénzügyi helyzetéről (legalább „0” szaldós egyenleggel 
zár, vagy hiány esetén, annak fedezete biztosított). A sportszervezet vezetője a nyilatkozatát 
köteles hitelt érdemlően, számviteli dokumentumokkal alátámasztani (2023. I. félévi 
főkönyvi kivonat, egyéb indoklás). 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 Péterné Szarka Klára sport referens 
Határidő:  2023. szeptember 30. 

 
 
 
 

-----3 Előterjesztés óvodavezetői (magasabb vezetői) beosztás ellátására vonatkozó 
megbízásról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester köszöntötte Bóla Mária pályázót, aki egyedül pályázott a 
pozícióra. Jó szívvel javasolja az óvodavezetői tisztség betöltésére. Átadta a szót a pályázónak. 
 
Bóla Mária pályázó a kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda vezetőhelyettese, 26 éve dolgozik 
az intézményben. Ismeri az óvoda minden pontját. Ismeri az óvoda problémáit, sikereit, 
szeretné továbbra is támogatni az intézményt. Szeretné, hogy továbbra is ilyen innovatív és 
sikeres közösség legyen, mint eddig, ennek érdekében új csapatot kell, hogy kialakítsanak, új 
vezetőkkel, mivel ennek a tanévnek a végén sokan nyugdíjba mennek. Hosszútávú célja, hogy 
sikeresen működjenek továbbra is az intézményben és támogatni tudják a város céljait.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el. ---- 
 

 
-----Hozzászólások----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő támogatja a jelöltet, egyben köszönetét fejezte ki dr. 
Gyeneseiné Kaszás Hajnalkának, az eddigi óvodavezetőnek. Külön öröm, hogy az óvoda 
felvette Fésűs Éva nevét, így az írónő emléke így is megőrzésre kerül.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5898   Száma: 23.06.22/3/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 09:55  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
82/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta az óvodavezetői (magasabb vezetői) 
beosztás ellátására vonatkozó megbízásról szóló előterjesztést és az alábbi határozatot hozta: 
 
A Közgyűlés megbízza – határozatlan időre szóló közalkalmazotti kinevezésének változatlanul 
hagyása mellett – 2023. szeptember 1. napjától 2028. augusztus 31. napjáig Bóla Máriát a 
Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda óvodavezetői – magasabb vezetői – beosztásának 
ellátásával. 
 
Garantált illetmény: 401. 940 Ft 
Vezetői pótlék: 200.970 Ft 
Ágazati szakmai pótlék: 128.621 Ft 
Illetmény összesen: 731.531 Ft 

 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő: 2023. július 3. (közlésre) 

2023. augusztus 15. (a magasabb vezetői megbízás elkészítésére) 
 
-----4 Előterjesztés a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ Közhasznú Nonprofit 

Kft. ügyvezető igazgatói álláshelyére benyújtott pályázat elbírálásáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
Szita Károly polgármester köszöntötte Fülöp Péter igazgatót, aki a színház mostani igazgatója 
is. Neves bíráló bizottság hallgatta meg és értékelte a benyújtott pályázatot. A bizottság tagjai 
közül ketten a Csiky Gergely Színház tagjai voltak. Egyhangú döntés született a tekintetben, 
hogy javasolják Fülöp Péter pályázatának elfogadását. Az évadzárón szó volt róla, hogy számos 
változás volt, mely az elmúlt időszakban történt. Volt egy könnyű időszak, és volt háborús 
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időszak, ami a covid volt, jött az energiaválság. Ez a pár év nem volt egyszerű. Ezt még 
kiegészítette az is, hogy a közművelődés feladatait megkapta igazgató úr. Feladat volt még a 
covid alatt, hogy hogyan jut el a közönséghez a színház. Az energiaválság alatt is működtették 
a színházat. A közművelődést is szervezni kellett. A mostani Rippl-Rónai Fesztivál is 
megmutatta, hogy nagyon jól is lehet csinálni. A fesztivál ideje alatt élt a város, jó volt sétálni 
a városban. Ebben az évadban 92%-os volt az átlagos nézőszám. Jó szívvel ajánlja igazgató úr 
pályázatát és javasolja, hogy bízzák meg a következő 5 évre az igazgatói munkával. 
 
dr. Fülöp Péter pályázó úgy gondolja, hogy az első szó a köszöneté kell, hogy legyen, amikor 
bizalmat kapott a színház igazgatására. A színház épp történetének legnagyobb felújítása és 
átépítése előtt áll, amelyet sikeresen lebonyolítottak. Kiköltöztek, beköltöztek, voltak komoly 
kihívások az elmúlt években. Azt szokta mondani, hogy egy biztos a színház életében, az a 
változás. Közös sikerek, amiket elértek, a színház teljes kollektívájának a sikere. Megköszönte 
az önkormányzat támogatását is, hiszen volt egy időszak az életében, amikor helyettes 
államtitkár is volt. Számos vezetővel találkozott és mindig jó érzés volt hazajönni Kaposvárra. 
Az elmúlt években az állami és az önkormányzati finanszírozás is a helyére került. Ebben az 
évben, amikor késett az állami támogatások kifizetése az önkormányzat segített. A jövőbeli 
terveit leírta pályázatában, nem ismerteti az idő rövidsége miatt, várja a képviselők kérdéseit. 
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő mi a véleménye a pályázónak arról, hogy csak 
egyetlenegy pályázat érkezett. Az önkormányzat öt éves terve a bérek felzárkóztatásáról szól. 
Hogy állnak a dolgozói bérek a színházban, akár a kezdő, akár a sok éve pályán levő színész és 
technikai dolgozók esetében? Mit kíván a fenntartó állam és önkormányzat felé, hogy 
amennyiben szükséges a helyzet változzon? A mozi épületének a felújítását kritizálta, mivel 
működtetése nem korszerű. Van-e valamilyen javaslata, hogy milyen korszerűsítést kell ehhez 
végrehajtani? A Dorottya-házzal kapcsolatban is ugyanez a kérdése, ha hozzátartozik. Az új 
turisztikai stratégiában levő színházat a fürdővel összekötő gyalogos és kerékpáros híd 
javaslatáról mi a véleménye? Tervezi a legendás társulat tagjainak meghívását, szerepeltetését 
Kaposváron (Lukács Andor, Ascher Tamás, Molnár Piroska). Véleménye szerint szívesen 
találkoznának velük a kaposváriak. Hogy valósult meg a közművelődési terület összevonása az 
egy éves tapasztalat után? A farsangi felvonulás elmaradását mi indokolta? Mi lesz a 
rendezvény, amit polgármester úr említett?  
 
Szita Károly polgármester nem lesz híd a fürdő és a színház között.  
 
dr. Fülöp Péter pályázó véleménye szerint más pályázókat kellene megkérdezni, hogy miért 
nem pályáztak. Ő a saját ambíciójáról tud nyilatkozni, benyújtotta a pályázatát, ami mellé 
számos támogató nyilatkozat is bekerült. A színház régi nagyjainak támogatásáról szóló 
nyilatkozatok elmaradásának politikai okai vannak. Véleménye szerint az akkori 
ellendrukkereknek nem jött be a drukkja, amikor megbízást kapott a színház vezetésére. A saját 
bevételeiket megkétszerezték, a béreket megemelték, sokkal többet keresnek a kollegák, mint 
azelőtt. Bevezették a cafetériát, kedvezményes étkezési, sportolási lehetőségük van a 
kollegáknak. Vannak cégek, akik támogatják a kultúrát különböző kedvezményekkel.  Azokból 
a bevételekből, amikből többletforrások állnak rendelkezésre – ezek pályázati és egyéb pénzek. 
Minden évad végén és minden télen decemberben jutalmat is kapnak a munkatársai. A dolgozók 
véleménye szerint tisztességes bért kapnak azért a munkáért, amit végeznek.  
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Pintér Attila képviselő kérdezte, hogy lesz-e még a színház a magyar színházi életben olyan 
meghatározó színház, mint amilyen volt egykor? Van-e valami terve, ambíciója erre? A 
mottója, amiben Keszthely-Siófok-Kaposvár háromszögben kíván kultúraközvetítő lenni. Nem 
érzi-e úgy, hogy ez a cél nem túl ambíciózus cél? Nem Keszthely, Siófok kultúraszervező erejét 
nézi le, de ez eleve adott. Kaposvár ebben a háromszögben eleve centruma ennek a térségnek. 
A társulat színművész létszáma drasztikusan csökkent. Mi ennek az oka?  
 
dr. Fülöp Péter pályázó azt gondolja, hogy ez a színház ma a hazai színházak élvonalába 
tartozik. Nagyon nehéz az, amit képviselő úr feszeget, hogy mindig visszanyúlnak a valaha volt 
nagy korszakhoz. Ebben a pályázatban is és az előzőben kiemelve kifejtette, hogy az értékeket 
továbbvíve képzelték el az új Csiky Gergely Színház felépítését. Azt gondolja, hogy az elmúlt 
öt évet vizsgálva, a hazai elitbe tudott a színház kerülni. Azok a programok, amiket 
meghirdettek, mások másolták. Amíg azokat veszik át mások, amiket ők találnak ki, addig 
valamit jól csinálnak. A társulat létszáma a jelenlegi finanszírozások és évadstruktúrában 
elégséges, néhány vendégművészt is foglalkoztatnak van. Így tudja azokat a béreket garantálni, 
amelyeket a színészeknek ad. Azt gondolja, hogy a világ nagyon sokat változott a valaha volt 
nagy korszakhoz képest. Az ország gazdasági, társadalmi, szociológiai és előadóművészeti 
struktúrája is megváltozott. Nem hisz abban, hogy Sopronból vagy Budapestről valaki autóba 
ül és ellátogat ide, hacsak más programmal össze nem köti. A turisztika az ő látókörükben is 
ott van. Az épület bejárható. A Rippl-Rónai Fesztiválon Barcstól, Nagyatádon, Nagykanizsán, 
Zalaegerszegen át voltak látogatók. Nem igaz, hogy nincs fizetőképes kereslet a minőségi 
programokra Kaposváron. Tavaly mindenki bírálta, amikor fizetőssé tették a Városligetet. Most 
megduplázták a saját bevételeiket. Ez a cél a következő évben is. Ennek a városnak van egy 
vonzáskörzete. Vannak nyíregyházáról visszatérő vendégeik, akik negyedszerre néznek meg 
egy előadást.  
 

-----Hozzászólások----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte a válaszokat. Támogatni fogja a bíráló 
bizottság véleményét. Ha valaki akár a Kúriánál, akár a Törvényszéken megemlíti Kaposvárt, 
akkor a színház jut eszébe mindenkinek. Megváltozott a világ. Vidékre is azért nem jönnek már 
nézők. A POSZT Pécsen egy nagyon jó hangulatú rendezvény volt. Örömmel hallotta 
Polgármester úrtól, hogy esetleg Kaposvár tud-e ennek a vendéglátója lenni. Akkor fog 
megváltozni akár a budapestiek véleménye, ha megismerik a várost. Visszatérve a farsangra, 
véleménye szerint előre kellett volna jelezni, hogy nem lesz, nem utólag.  
 
Felder Frigyes képviselő Koltai Róbert néhány éve fel is lépett Kaposváron, játszott egy 
darabban.  
 
Pintér Attila képviselő kérte igazgató urat, hogy azt keresse, hogy miben értenek egyet, ne azt, 
hogy miben nem értenek egyet. Biztos benne, hogy újra ő lesz a vezetője a színháznak. Öt évvel 
ezelőtt ugyanúgy rákérdezett az említett háromszögre. A pályázat egyik erőssége a színház 
marketing tevékenysége. Vidéki színházak között élen járó, amit csinálnak, mindenképpen jó. 
Ebből adódóan szerinte ért az igazgató ahhoz, hogy megfogalmazzon stratégiai célokat. Ahhoz, 
hogy ennek a régiónak a meghatározó kulturális intézménye legyen, ennél több kell, mert ez 
eleve adott. Ha azt mondaná, hogy ez egy egységnyi sugár, húzzanak egy kört Kaposvár köré 
és próbálják meg ezt a régiót ilyen módon lefedni, azt már sokkal inkább el tudja fogadni. Az, 
hogy ennek a régiónak az egyik meghatározó kulturális intézménye legyen, nem annyira 
ambiciózus. Pécsen és Szekszárdon kívül csak Kaposváron van állandó társulattal rendelkező 
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színház. Azt el tudja képzelni, hogy ebből a régióból jöjjenek nézők. A nézőszám növelésére 
szükség van a régióra is. Kaposváron születtek, kisgyermek koruktól volt folyamatosan bérletük 
a színházba. A nagy korszakot testközelből ismerik, azért az a viszonyítási alapjuk. Azt a 
korszakot valószínűleg nem fogják tudni visszahozni, mert a világ is változik. Nézze el nekik, 
hogy ahhoz a korszakhoz hasonlítanak mindent.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5899   Száma: 23.06.22/4/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:37  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: Pintér Attila képviselő részére egy perc plusz hozzászólási időről a testület az 
alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 86.66 72.21 
Nem 1 6.67 5.56 
Tartózkodik 1 6.67 5.56 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 2   11.11 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Pintér Attila képviselő minden, ami abból a korszakból nekik elveszett, legyenek azok 
jelentős, meghatározó rendezők, színészek, Kaposváron veszteség. Önnek ez az újjáépítés 
lehetősége, dolgozhat új színészekkel, rendezőkkel. Az elvárások nem változtak. Bárhova 
mennek az országba, a színház Kaposvár meghatározó eleme. Jó munkát és sok sikert kívánt a 
munkájához.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester az előző hozzászólások motiválták arra, hogy hozzászóljon. 
Megemlítette, hogy igazgató úr nagyon nehéz időszakban vezeti a színházat. Azóta, folyamatos 
változás zajlik a színházban. Kezdődött a felújítással, amikor költözni kellett, máshol kellett 
játszani. Hozta az élet azokat a negatív változásokat, amikkel meg kellett küzdeni. A baloldali 
képviselők jellemző tulajdonsága az, ha valami jól működik, azt támogatják. Ez legyen 
megerősítés. Az, hogy valaki egy ilyen nehéz időszak után nem azt, mondja, hogy köszönik, 
pedig átvezette a nehéz időszakon a színházat és minden jól működik, sikeres rendezvényeket 
hoztak össze, az az ő lelkületük. Megköszönte az elmúlt években végzett munkáját.  
 
Dér Tamás alpolgármester megtiszteltetés érte, hogy a bíráló bizottság tagja lehetett, a nagy 
nevek mellett. A bizottság két dolgot emelt ki. Egyrészt színház és szervezetei egy nagy 
kulturális egységet foglalnak egybe. Ilyen az országban nincs. A pályázat is arról szól, hogy 
hogyan lehet ezt megoldani. A másik, hogy az országban a színházi bérek csökkennek, 
Kaposváron pedig nőnek. Emelkedett a bérletesek és a jegyet vásárlók száma is növekszik. Ez 
mindig megbecsülendő. Mindenki mindent megtett, hogy ne veszítsék el a színházrajongókat. 
Amikor nem lehetett színházba menni, akkor a színház ment ki a lakótelepekre, településekre.  
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Szita Károly polgármester a múltnak vannak tanulságai, de soha ne abból éljen, mert az nem 
teremti meg a jövőt. Köszönetet mondott a munkáért. Addig, amíg 92%-os teltházat produkál 
a színház és szívesen mennek a nézők, addig támogatni fogja.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5900   Száma: 23.06.22/4/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:42  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 88.24 83.33 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 11.76 11.11 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
83/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése, mint a Csiky Gergely Színház és Kulturális Központ 
Közhasznú Nonprofit Kft. egyszemélyi tulajdonosának döntéshozó testülete úgy határozott, 
hogy dr. Fülöp Pétert megbízza a Kft. ügyvezető igazgatói feladatainak ellátásával 2023. 
szeptember 1. napjától 2028. augusztus 31. napjáig. 

Havi bruttó munkabére: 1.800.000, -Ft 
 
A Közgyűlés felkéri a Polgármestert, hogy dr. Fülöp Péterrel a munkaszerződést 2023. 
szeptember 1. napjától 2028. augusztus 31. napjáig szóló határozott időre kösse meg. 
 
Felelős: Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 
 dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:         2023. augusztus 21. 
 
 

-----5 Előterjesztés a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról szóló 
6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról----- 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy az egyetemisták és 
főiskolások számára nyújtandó albérleti támogatás összegét emelik meg 10 ezer forintról 30 
ezer forintra, és ehhez kapcsolódóan a jövedelemhatárokat is megemelik. Az előterjesztéshez 
hat módosító indítvány érkezett, amelyeket nem támogat.  
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-----Kérdések----- 

 
 
Pintér Attila képviselő bizottsági üléseken is felmerült az a kérdés, hogy a módosító indítvány 
tartalmaz egy olyan javaslatot, mely szerint az államtól kapott 840 millió forintos energiaár 
emelkedés miatt kapott támogatásból minden kaposvári háztartás kapjon 10 ezer forintot. Ezt 
lehetővé teszi-e a támogatási szerződés?  
 
dr. Csillag Gábor jegyző nem teszi lehetővé az ilyen célú felhasználást. 
 
 

-----Hozzászólások----- 
 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő megköszönte, hogy beterjesztették az előterjesztést, mert 
az emelést ő javasolta. Örült, hogy háromszorosára emelik a támogatást. Az idősek hónapján 
adott támogatásnál javasolta, hogy a 85. életév korhatárt, ha már rászorultsági elvet tartalmaz, 
vegyék ki, és ennek összegét 10 ezerről 20 ezerre emelje a Közgyűlés. A karácsonyi támogatási 
összegét is emeljék fel a Gyöngyfa Napközi Otthonba lakók részére az infláció miatt 20 ezerről 
30 ezerre növelje a Közgyűlés. Beiskolázási segélynél javasolja, hogy a legfeljebb 10 ezerről 
20 ezerre emelje és a jövedelemhatárokat is módosítsák. A speciális diétára szorulók 
támogatásának kiterjesztését javasolta, hogy a háromszor adható 10 ezer forint helyett 20 ezer 
forint legyen. Itt emelkedtek legjobban az árak. Aki nem tud adójóváírást eszközölni, azoknak 
még nehezebb. A Kormányrendelet semmilyen megkötést nem tartalmaz. A bizottságon szóba 
került az a támogatás, hogy 10 ezer forintot kapjon minden háztartás. Azt a választ kapta a 
bizottságon, hogy az önkormányzat alapfeladat ellátásához lehet kapni, ezért a cégek kapják. 
Alapfeladat ellátása az önkormányzatnak a közvilágítás, véleménye szerint adhat támogatást.  
  
 
Pintér Attila képviselő az egyszerűnek tűnő kérdések nem olyan egyszerűek. Jegyző úr 
utánanézett, és a támogatási szerződés nem teszi lehetővé. 
 
dr. Csillag Gábor jegyző a kormányrendeletben valóban nincs ilyen megkötés, de a támogatási 
szerződés szigorúbb. 
 
Pintér Attila képviselő kérte, hogy erről külön szavazzanak.  
 
Szita Károly polgármester azzal indultak, hogy az energiaköltségek emelkedése 5 milliárd 
forinttal többe kerül Kaposváron. Ennyivel többe kerül a villany és a gáz, hogy óvodákat, 
iskolákat, intézményeket tudjanak fizetni, működjön a tömegközlekedés. A Kormányhoz 
fordultak és kérték, hogy valamennyi önkormányzat kapjon támogatást, a megnövekedett 
költségekre. Az lett ennek végeredménye, hogy végrehajtottak energiamegtakarítási 
intézkedéseket, és a Kormánytól is kapott a város támogatást, és így már hárommilliárd forint 
lett a többletköltség.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5901   Száma: 23.06.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:53  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József képviselő módosító indítványairól az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 2 14.29 11.11 
Nem 12 85.71 66.66 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5902   Száma: 23.06.22/5/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:53  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-módosításról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 20/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a pénzbeli és természetben nyújtott települési támogatásokról 
szóló 6/2015. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
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-----6 Előterjesztés az önkormányzati rendeletek hatályosulásáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
dr. Csillag Gábor jegyző elvégezték a jogszabályok felülvizsgálatát, névváltozásokat, 
elírásokat módosítottak, átvezették a vármegyei kifejezést, a hulladékgazdálkodási 
jogszabályok változásait. Az előterjesztéshez 6 db módosító indítvány érkezett, amelyeket nem 
támogat. Korábban már be lettek terjesztve és akkor sem támogatták.  
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő tartalmazzák a SZMSZ módosítását egy demokratikus 
működés érdekében, illetve, hogy az átláthatóság biztosítva legyen a fizetőparkolóknál. 
Kiemelte azt a kezdeményezést, ami a szociális és gyermekjóléti intézményekben 
foglalkoztatott dolgozók hűségjutalmáról szól. Követnie kellene a bér arányát, mert az 
összegszerű meghatározás elértéktelenedett. Javasolta, hogy a későbbiekben vezessék be az 
automatizmust. A közszolgálati tisztségviselőknél az eltérítés visszaállítását javasolta. A 
közterületrendezés eltérő használatáról nem tartja helyénvalónak a választási plakáthelyek 
meghatározását. Vissza kellene térni a régi hagyományhoz, és a választási iroda vezetője a 
jelölőszervezetekkel egyeztetve határozza meg a helyszíneket. A helyi népszavazásról szóló 
önkormányzati rendelet módosítását ismét beterjesztette, hogy a kaposvári választópolgárok 
10%-a kezdeményezhessen népszavazást 25% helyett. Az országos népszavazásénál sokkal 
magasabb a 10% is, ami 200 ezer aláírás, ami körülbelül 3,5%. Kötelező népszavazási körök 
rögzítését javasolta. A helyi közszolgáltatások tulajdonváltása, a képviselők önmagukra hozott 
kedvezménye, illetve a lakosság egészét érintő pénzügyi kötelezettségvállalás kérdésében, ami 
a kötelező feladatok finanszírozását veszélyezteti.  
 
Szita Károly polgármester kérte a képviselőket, hogy először a módosító indítványokról, 
azután a rendelet-tervezetekről szavazzanak.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5903   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:57  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József SZMSZ módosításáról szóló módosító indítványáról a 
testület az alábbiak szerint szavazott: 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.14 5.56 
Nem 13 92.86 72.21 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5904   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:58  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József közalkalmazottak elismeréséről szóló rendelet 
módosításáról szóló módosító indítványáról a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.14 5.56 
Nem 13 92.86 72.21 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5905   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:58  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József közszolgálati tisztviselőkről szóló törvény 
végrehajtásáról szóló rendelet módosításáról szóló módosító indítványáról a testület az 
alábbiak szerint szavazott: 
 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.14 5.56 
Nem 13 92.86 72.21 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5906   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:58  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József közterület rendeltetéstől eltérő használatáról szóló 
rendelet módosításáról szóló módosító indítványáról a testület az alábbiak szerint 
szavazott: 
 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.14 5.56 
Nem 13 92.86 72.21 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5907   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:58  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József fizetőparkolók üzemeltetéséről szóló rendelet 
módosításáról szóló módosító indítványáról a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 1 7.14 5.56 
Nem 13 92.86 72.21 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 14 100.00 77.77 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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Szavazás eredménye 

 
#: 5908   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:59  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elutasítva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József helyi népszavazásról szóló rendelet módosításáról 
szóló módosító indítványáról a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 3 18.75 16.67 
Nem 13 81.25 72.21 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5909   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:59  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a „Kaposvár számít rád” rendelet-tervezetről a testület az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 93.75 83.32 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 21/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a „Kaposvár számít rád” program keretén belül nyújtott 
formákról szóló 51/2007. (XI.14.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5910   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 10:59  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a közösségi együttélés szabályairól szóló rendelet-tervezetről a testület 
az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 22/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló 7/2013. 
(III.4.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva. 

Szavazás eredménye 
 

#: 5911   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az utcanév rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 23/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét az utcanév és városrésznév megállapításának, közintézmény 
elnevezésének rendjéről szóló 10/1991. (V.20.) önkormányzati rendelet módosításáról, 
mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5912   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az SZMSZ rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 24/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a Közgyűlés Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatáról 
szóló 85/2012.(XII.17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5913   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a változtatási tilalom rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló 
rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 25/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a változtatási tilalom elrendeléséről a tervezett Kaposvári 
Közlekedési Központ területén elnevezésű 29/2016.(VI.13.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezéséről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5914   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az önkormányzati lakóházak házirendjének hatályon kívül helyezéséről 
szóló rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 26/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét az önkormányzati lakóházak házirendjéről szóló 4/1993.(II.12.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva. 

Szavazás eredménye 
 

#: 5915   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:00  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a helyben központosított közbeszerzésekről szóló rendelet hatályon 
kívül helyezéséről szóló rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 27/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a helyben központosított közbeszerzésről szóló 57/2011. 
(XI.15.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5916   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az energia-megtakarítást eredményező felújítás támogatásáról szóló 
rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló rendelet-tervezetről a testület az alábbiak 
szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 28/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a nem iparosított technológiával épült lakóépületek energia-
megtakarítást eredményező felújításának szociális alapon történő támogatásáról szóló 
33/2007.(VI.15.) önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről, mely a jegyzőkönyv 
mellékleteként csatolva. 

Szavazás eredménye 
 

#: 5917   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület az adóigazgatási eljárásról szóló rendelet hatályon kívül helyezéséről 
szóló rendelet-tervezetről a testület az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 29/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét az adóigazgatási eljárásról szóló 82/2004.(XII.14.9 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva. 



39 

 

Szavazás eredménye 
 

#: 5918   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a gyermekvédelmi szociális ellátásokról szóló rendelet-tervezetről a 
testület az alábbiak szerint szavazott: 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 30/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 
ellátásokról szóló 13/2000.(III.17.) önkormányzati rendelet módosításáról, mely a 
jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5919   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:01  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a gyermekvédelmi és szociális ellátásokról szóló rendelet módosítás 
egyes rendelkezéseinek hatályban nem lépéséről szóló rendelet-tervezetről a testület az 
alábbiak szerint szavazott: 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 31/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a személyes gondoskodást nyújtó gyermekvédelmi és szociális 
ellátásokról szóló 13/2000. (III. 17.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 9/2023. 
(III. 1.) önkormányzati rendelet kihirdetett, de még hatályba nem lépett rendelkezése 
hatályba nem lépéséről, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 



40 

 

Szavazás eredménye 
 

#: 5920   Száma: 23.06.22/6/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a megyék vármegyékké történő átnevezéséről szóló rendelet-tervezetről 
a testület az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 32/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét a megyék vármegyékké történő átnevezését kimondó 
Magyarország Alaptörvényének tizenegyedik módosításával kapcsolatos önkormányzati 
rendeletek módosításáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként csatolva. 
 
 

-----7 Előterjesztés a köztisztaság fenntartásáról szóló önkormányzati rendelet 
megalkotásáról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

dr. Csillag Gábor jegyző szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy jelentős változás következik 
be a hulladékgazdálkodással kapcsolatosan. Állami közfeladat ellátás lesz a helyi közfeladat 
helyett. Elvileg ez  oly módon történik, hogy a lakosság ebből közvetlenül semmit nem fog 
észrevenni. Az önkormányzat számára annyi feladat van, hogy a korábban megalkotott 
rendeletből a hulladékgazdálkodásra vonatkozó szabályokat ki kellett venni. Új rendeletet 
alkottak a köztisztaság fenntartásáról. Ugyanaz a rendelet, csak a hulladékgazdálkodási 
feladatokat kivették belőle. Egy új melléklete van, amely az ingyenesen elhelyezhető 
hulladékok mennyiségét és minőségét határozza meg.  
 

-----Kérdések----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő az új mellékletről mindenféleképpen tájékoztatni kell a 
lakosságot, hogy az osztályozás terhe rájuk hárul. Ez lényegesen bonyolítani fogja az eddigi 
tevékenységet. Eddig lemérték és mehetett, most nem így lesz. 9§(2) bekezdésben az undort 
keltő anyagokat csak zárt tárolóval felszerelt járművel szabad szállítani. A járművek 
vezetőjének vizsgával kell rendelkeznie. Az undort keltő anyagra való hivatkozásra pedig 
utaljon a rendelet.  
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Pintér Attila képviselő a fenntartható város fejlesztési stratégiában a tanulmány készítője 
kijelentette, hogy Kaposvárnak semmilyen régiószervező funkciója nincs. Ez egy példa, hogy 
van.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző az elhangzottak inkább vélemények voltak, mint kérdések, így nincs 
mire válaszolnia.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5921   Száma: 23.06.22/7/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:05  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a rendelet-tervezetről az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94.12 88.88 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata megalkotta a 33/2023.(VI.28.) 
önkormányzati rendeletét köztisztaság fenntartásáról, mely a jegyzőkönyv mellékleteként 
csatolva. 
 
 

-----8 Előterjesztés önkormányzati vagyont érintő jogügyletekről ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a vagyonhasznosítási körben ha jól emlékszik van egy 
visszavásárlási jogra vonatkozó nyilatkozat, amit a Szabó cég kért. A Kontrássynál is volt 
visszavásárlási jog, mivel ezek garanciális kötelmek, miért nem hosszabbítják meg az idejét, 
miért törlik? Nem épül meg semmi. Ennek a garanciának az a lényege, hogy ha megépül, akkor 
nem élnek a visszavásárlási joggal. Ez garanciát jelent és nem jelent semmilyen beruházás 
megakadályozását?  
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Pintér Attila képviselő ha jól tudja akkor a Deseda kempingnek volt egy korábbi üzemeltetői 
szerződése. Ezzel mi történt?  
 
Szita Károly polgármester a Deseda kemping üzemeltetői szerződése lejárt, és újra kell kötni. 
Támogatja Nadrai képviselő úr felvetését a visszavásárlási jog hosszabbításáról. Kérte, hogy 
teremtsék meg a jogi lehetőséget, hogy akkor lehet visszavásárolni az ingatlant, ha nem készül 
el a beruházás, amiért megvették az ingatlant. Nem visszavenni szeretnék az épületet, hanem 
az a lényeg, hogy megépüljön, amit szeretnének.  
Kérte a képviselőket, hogy szavazzanak arról, hogy teremtsék meg annak a jogi lehetőségét, 
hogy ha nem él az önkormányzat a visszavásárlási joggal, akkor a visszavásárlási jog 
meghosszabbítható legyen.  

Szavazás eredménye 
 

#: 5922   Száma: 23.06.22/8/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:10  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József módosító javaslatáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 

Szavazás eredménye 
 

#: 5923   Száma: 23.06.22/8/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:10  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
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Megjegyzés: 
 
84/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy az előterjesztés 1. 
számú mellékletét képező, a Kaposvár - Kaposfüred 15385 hrsz-ú ingatlanon található 
füves sportpálya 2023. augusztus 15-től 2023. november 30-ig 168 óra időtartamban, 
illetve 2024. március 15-től 2024. június 30-ig 168 óra időtartamban, mindösszesen 336 
óra időtartamban 10.000,- Ft/óra +Áfa bérleti díjat tartalmazó pályázati felhívást 
jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert érvényes és eredményes pályázati eljárás 
esetén a bérleti szerződés megkötésére. 

 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. augusztus 15. 

 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja az 

előterjesztés 2. számú mellékletét képező, a Kaposvári Tankerületi Központ és 
Önkormányzatunk között 2016. december 15. napján létrejött vagyonkezelési és 
használati szerződést módosító megállapodást és felhatalmazza a Polgármestert annak 
aláírására. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. július 31. 
 

3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja az 
előterjesztés 3. számú mellékletét képező, a kaposvári 9561/6 hrsz-ú, természetben 
Kaposvár, Bárczi G. u. 2. szám alatti ingatlanon megvalósult beruházás tárgyában 
készült tulajdonosi hozzájárulást és felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására. 
Ugyanakkor a Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a pályázati forrásból, 
tankerületi beruházásban megvalósult épület önkormányzati tulajdonba vételéhez és a 
Tankerület vagyonkezelői jogának bejegyzéséhez szükséges hozzájárulások aláírására, 
megállapodások megkötésére. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. december 31. 
 

4. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei 
Jogú Város Önkormányzata - a Szabó Fogaskerékgyártó Kft.-vel 2021. június 4-én 
létrejött szerződésben biztosított, 2023. augusztus 4-ig tartó - visszavásárlási 
jogával nem él, ugyanakkor kezdeményezi a tulajdonosnál a kaposvári 5374/29 
hrsz-ú ingatlan vonatkozásában az Önkormányzat javára biztosított visszavásárlási 
jog 2 évvel, 2025. augusztus 3. napjáig történő meghosszabbítását. 

 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. augusztus 31. 
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5. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 
előterjesztés 5. számú mellékletét képező, a Tesco áruház melletti játszótér és a játszótér 
területén található felépítmények tárgyában kötendő tulajdonjog átadási és használati 
jogot alapító szerződést azzal, hogy a Polgármestert felhatalmazza –a szerződés érdemi 
részét nem érintő, a szerződő partnert által esetlegesen kért módosítások átvezetésével 
– a szerződés aláírására. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. december 31. 
 

6. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja az 
előterjesztés 6. számú mellékletét képező, a Deseda Kemping bérbeadására vonatkozó 
pályázati kiírást és felhatalmazza a Polgármestert érvényes és eredményes eljárás esetén 
a bérleti szerződés megkötésére. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. augusztus 31. 
 

7. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése a 109/2021. (XI.24.) önkormányzati 
határozat 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
„1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 
előterjesztés 7. számú mellékletét képező, a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt. és 
Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata között kötendő ingatlan adásvétellel 
vegyes csereszerződést, melynek értelmében Kaposvár Megyei Jogú Város 
Önkormányzata értékesíti a kaposvári 9746/32 hrsz-ú, 1 ha 3734 m2 nagyságú ingatlant 
87.400.000,-Ft vételárért akként, hogy a vételárba beszámít a Magyar Állam 
tulajdonában lévő 5754/19 hrsz-ú, 1 ha 1436 m2 nagyságú ingatlan, melynek forgalmi 
értéke 68.800.000,-Ft (fordított adózás szabályai szerint Önkormányzatunk által 
fizetendő a 27%-os általános forgalmi adó) azzal, hogy a vételár különbözetet, a 
18.600.000,-Ft összeget a Magyar Állam nevében eljáró MNV Zrt. köteles készpénzben 
megfizetni.” 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. december 31. 
 

8. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzata pályázati eljárás lefolytatásával bérbe adja a kaposvári 0133/2 
hrsz-ú, „kivett szemétlerakó telep” megnevezésű, természetben a Nádasdi utcában 
található rekultivált szeméttelep ingatlanán található felépítményeket az alábbi 
díjtételek szerint: 

- fedett szín (440 m2 alapterület): 20,-Ft/m2/hó+Áfa, 
- könnyűszerkezetes csarnok (200 m2 alapterület): 40,-Ft/m2/hó+Áfa, 
- mérlegház (40 m2-es konténerépület), öltözőépület (80 m2-es konténerépület): 

200,-Ft/m2/hó+Áfa,  
azzal a kitétellel, hogy az Önkormányzat jogosult a bérleti szerződést 3 hónapos 
határidővel egyoldalúan felmondani. 
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Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. december 31. 

 
9. Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata úgy határozott, hogy a Kaposvár, 

Toponári u. 44. szám alatti, 72 m2 alapterületű helyiségcsoportot bérlakásállományba 
vonja a helyiségcsoport – a „lakás” funkció jogszabályi feltételeinek történő megfelelés 
érdekében történő- átalakítását követően azzal, hogy az átalakításra 5 millió forint 
keretösszeget biztosít a 2023. évi költségvetés felhalmozási tartalékkeret terhére. 
 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. december 31. 
 

10.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 
kiegészítés 1. számú mellékletét képező, Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata, 
a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság és a Somogy Vármegyei Kaposi Mór 
Oktató Kórház között kötendő megállapodást és felhatalmazza a Polgármestert - a 
megállapodás érdemi rendelkezését nem érintő, a partneri észrevételek alapján 
esetlegesen szükségessé váló módosítások átvezetésével - a megállapodás aláírására. 

 
Felelős:                      Szita Károly polgármester 
Közreműködik:          Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. július 31. 

 
11.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvár, belterületi, 

Pécsi u. 122. szám alatti, 3125 hrsz-ú, kivett lakóház, udvar, gazdasági épület 
megnevezésű ingatlant a forgalomképtelen törzsvagyonába sorolja, egyidejűleg a 
Kaposvári Humánszolgáltatási Gondokság kezelésébe adja. 

 
Felelős:             Szita Károly polgármester  

 Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
 Határidő:            2023. június 30.  

 
 
 
 
 

-----9 Előterjesztés a 2023/2024-es nevelési év előkészítéséről ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 
Szita Károly polgármester szóbeli kiegészítésként elmondta, hogy az óvodai 
csoportlétszámok nem változnak.  

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5924   Száma: 23.06.22/9/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:11  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
85/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a 2023/2024-es nevelési év 
előkészítéséről szóló előterjesztést és az alábbiak szerint határozott: 
 

1. A Közgyűlés a Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvodában, a Kaposvári Rét Utcai Központi 
Óvodában, a Kaposvári Tar Csatár Központi Óvodában, a Kaposvári Fésűs Éva Központi 
Óvodában, a Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvodában és a Kaposvári Petőfi Sándor 
Központi Óvodában a 2023/2024-es nevelési évben összesen 76 óvodai csoportot indít. 

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető  

Balogh Beáta igazgató    
Határidő:      2023. augusztus 15. 

 
2. A Közgyűlés a 2023/2024-es nevelési évre az óvodák nyitvatartási idejét az alábbiak szerint 

határozza meg: 
 

Intézmény 

Reggeli 
nyitás 

időpontja 

Délutáni 
zárás 

időpontja 

Napi 
nyitvatartási 
idő (órában) 

Kaposvári Festetics Karolina Központi Óvoda 6,30 17,30 11,00 
Temesvár Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Damjanich Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Tallián  Gyula  Utcai Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Kaposvári Fésűs Éva Központi Óvoda 6,30 17,00 10,30 
Béke Utcai Tagóvoda 6,30 17.00 10,30 
Jutai Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
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Arany János Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposvári Petőfi Sándor Központi Óvoda 6,30 17,30 11,00 
Búzavirág Tagóvoda 6,30 17,30 11,00 
Kaposvári Rét Utcai Központi Óvoda 6,30 17,00 10,30 
Szigetvár Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Madár Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposvári Nemzetőr Sori Központi Óvoda 7,00 17,30 10,30 
Honvéd Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
Kaposfüredi Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
 Kaposvári Tar Csatár Központi Óvoda 6,30 17,00 10,30 
 Szántó Utcai Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 
 Szentjakabi Tagóvoda 6,30 17,00 10,30 

 
    Felelős:  Szita Károly polgármester 
    Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
                                Valamennyi óvodavezető 
    Határidő:   2023. szeptember 01.  
 

3. A Közgyűlés a 2023/2024-es nevelési évre az óvodák nyári takarítási és karbantartási 
szünetének időpontjára az alábbiakban tesz javaslatot:  

 
Intézmény neve Zárás 

időtartama 
Zárás  Nyitás 

időpontja 
Zárás Nyitás 

időpontja 

Fésűs Éva Központi 
Óvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Arany János 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Béke Utcai Tagóvoda 4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Jutai Úti Tagóvoda 4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Petőfi Sándor 
Központi Óvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Búzavirág Tagóvoda 4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Festetics Karolina 
Központi Óvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Temesvár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Damjanich Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Tallián Gyula Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Nemzetőr Sori 
Központi Óvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   
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Honvéd Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Kaposfüredi 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Rét Utcai Központi 
Óvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Szigetvár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Madár Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

június 24-július 21. július 22.   

Tar Csatár Központi 
Óvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Szántó Utcai 
Tagóvoda 

4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

Szentjakabi Tagóvoda 4 
hét 

  július 22-augusztus 18. augusztus 21. 

 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 
                                Valamennyi óvodavezető 
 Határidő:   2023. szeptember 01.  
 

4. A Közgyűlés úgy határozott, hogy a nyári napközis tábort 5 hét időtartamra 2023. július 3-
augusztus 4-ig szervezi meg, melyhez a szükséges 3 800 ezer Ft pénzügyi fedezetet biztosítja 
az önkormányzat a Kaposvári Humánszolgáltatási Gondnokság számára a 2023. évi 
költségvetés céltartalékában elkülönített keret terhére.  

 

Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik:      Balogh Beáta igazgató 

                                   dr. Gróf Regina irodavezető 
                                   Sziberné Fehér Éva GESZ igazgató 

 Határidő:             2023. június 25. 
 
 

-----10 Előterjesztés alapító okiratok módosításáról ----- 
 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
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Szavazás eredménye 
 

#: 5925   Száma: 23.06.22/10/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:11  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
86/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatala 4/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 1. számú 
melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 

Város Polgármesteri Hivatala 4/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 
előterjesztés 2. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Takáts Gyula 

Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár 5/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 
3. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 
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4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Takáts Gyula 
Vármegyei Hatókörű Városi Könyvtár 5/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát 
az előterjesztés 4. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai 

Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 6/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 5. 
számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Rippl-Rónai 

Vármegyei Hatókörű Városi Múzeum 6/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát 
az előterjesztés 6. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Festetics 

Karolina Központi Óvoda 7/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 7. számú 
melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Festetics 

Karolina Központi Óvoda 7/2023. egységes szerkezetű AO alapító okiratát az 
előterjesztés 8. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Fésűs Éva 

Központi Óvoda 8/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 9. számú melléklete 
szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 
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10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Fésűs Éva 
Központi Óvoda 8/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 10. 
számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
11) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Nemzetőr 

Sori Központi Óvoda 9/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 11. számú 
melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
12) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Nemzetőr 

Sori Központi Óvoda 9/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 
12. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
13) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Petőfi 

Sándor Központi Óvoda 10/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 13. számú 
melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
14) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Petőfi 

Sándor Központi Óvoda 10/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 
előterjesztés 14. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
15) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Rét Utcai 

Központi Óvoda 11/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 15. számú melléklete 
szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 
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16) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Rét Utcai 
Központi Óvoda 11/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 16. 
számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
17) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Tar Csatár 

Központi Óvoda 12/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 17. számú melléklete 
szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
18) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári Tar Csatár 

Központi Óvoda 12/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az előterjesztés 18. 
számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
19) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári 

Sportközpont és Sportiskola 13/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 19. számú 
melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
20) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári 

Sportközpont és Sportiskola 13/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 
előterjesztés 20. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
21) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári 

Humánszolgáltatási Gondnokság 14/2023. MO módosító okiratát az előterjesztés 21. 
számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 



53 

 

22) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári 
Humánszolgáltatási Gondnokság 14/2023. AO egységes szerkezetű alapító okiratát az 
előterjesztés 22. számú melléklete szerint elfogadja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
Határidő:   2023. július 15. 

 
 

-----11 Előterjesztés a Közgyűlés 2023. évi munkatervének felülvizsgálatáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5926   Száma: 23.06.22/11/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:11  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
87/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Közgyűlés 2023. évi munkatervének 
felülvizsgálatáról szóló előterjesztést, és a 15/2022. (XI. 24.) önkormányzati határozatával 
elfogadott, majd 2/2023. (I. 27.) önkormányzati határozatával módosított 2023. évi munkatervét 
aktuálisnak tekinti, ezért annak II. félévre vonatkozó részét nem módosítja. 
 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:   2023. november 30. 
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-----12 Előterjesztés a lejárt határidejű közgyűlési határozatokról ----- 
 

 
-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 

 
 

-----Kérdések----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a kiemelt sportszervezetek támogatását tárgyalták és a 
41/2022. számon a röplabda klub részére nyújtott kölcsön visszafizetésének határidejét 
hosszabbították meg. Mi volt az oka annak, hogy meg lett hosszabbítva a határidő? 68/2022. 
önkormányzati határozatbana női röplabda klubbal miért nem sikerült a fizetési meghagyásban 
megállapodni? Polgármester úr szabadságából az előzőnél nem lett kiírva az igazgatási szünetre 
vonatkozó szabadság, most ki van írva. A dolgozókhoz hasonlóan a polgármesternek is a 
munkáltató adja ki a szabadságot? Informatikai Kft. jelentésénél a társaság ügyvezetésére 
felkért személy nem vállalta a felkérést. Mi a következő lépés?  
 
Pintér Attila képviselő a 30/2023. sz. határozattal kapcsolatban kérdezte, hogy a terület 
értékesítésére újra kiírt pályázatban az eladási érték 60 millió forint. Miből gondolják, hogy 
dupla összegért el lehet adni, ha 30 millióért sem volt rá jelentkező?  
 
Szita Károly polgármester többet ér a telek 30 milliónál, azért lett ennyiért meghirdetve.  
 
dr. Csillag Gábor jegyző mivel a röplabda klub nem tett eleget a visszafizetésnek, ezért fizetési 
meghagyást fognak benyújtani ennek a követelésnek a behajtására. Polgármester úr 
szabadságára más szabályok vonatkoznak. A jegyző tartja nyilván a szabadságot. Sok 
szabadsága van még. Az ügyvezetővel kapcsolatban elmondta, hogy a jelölt mégsem vállalja el 
ezt a tisztséget. A Szakképzési Centrum jogásza lesz az ügyvezető, akit a Centrum talált és erről 
a Közgyűlésnek nem kell szavaznia.  
 

-----Hozzászólások----- 
 

 
Pintér Attila képviselő egyetért a Polgármesterrel, hogy magasabb összegen írják ki a területre 
a pályázatot. Voltak bizottsági ülésen olyan vélemények, hogy nem kellene beépíteni városképi 
szempontból azt a területet.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az ügyvezetőre azért kérdezett rá, mert nem tartalmazta 
az előterjesztés. Javasolta korábbi közgyűlésen, hogy ha pályázati kiírást írnak ki, akkor 
elkerülhető lett volna ez az anomália.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5927   Száma: 23.06.22/12/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:18  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 93.75 83.32 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
88/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a lejárt határidejű közgyűlési 
határozatokról szóló előterjesztést, és a következő határozatokat hozta: 
 
1) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 74/2021. (III. 26.) 

Kaposvár Megyei Jogú Város Polgármestere önkormányzati határozatának határidejét 
2023. október 31-re módosítja. 
 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. október 31. 
 
2) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 112/2021. (XI. 24.) 

önkormányzati határozat 5. és 6. pontjainak határidejét 2023. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Gróf Regina irodavezető 

Határidő:  2023. december 31. 
 
3) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 41/2022. (IV. 28.) 

önkormányzati határozat 2. pontjának kölcsön visszafizetésére vonatkozó határidejét 
2023. június 30-ra módosítja. 
 

 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. június 30. 
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4) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 48/2022. (IV. 28.) 
önkormányzati határozat 13. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 
 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 
5) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 68/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat 11. pontjának kölcsön visszafizetésére vonatkozó határidejét 
2023. december 31-re módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 
6) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 87/2022. (VI. 16.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 
7) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 102/2022. (VIII. 9.) 

önkormányzati határozat határidejét 2023. szeptember 30-ra módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. szeptember 30. 
 
8) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 118/2022. (IX. 22.) 

önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2023. december 31-re módosítja. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. december 31. 
 
9) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul vette a polgármester 2023. évi 

szabadságának ütemezésére adott tájékoztatatást. 
 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: dr. Csillag Gábor jegyző 
 Határidő:  folyamatos 
 

10) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 37/2023. (II. 23.) 
önkormányzati határozat 1. pontjának határidejét 2023. október 31-re módosítja. 

 
 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató 

Határidő:  2023. október 31. 
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11) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy Kaposvár Megyei Jogú 
Város Polgármesterének 101/2020.(XII.1.) önkormányzati határozatát az alábbiak 
szerint módosítja:  

 
„Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a tulajdonát képező 
Kaposvár, belterületi, 5727/17 hrsz-ú „kivett közút” megnevezésű ingatlan szabályozási 
terv szerint ipari építési övezetbe sorolt területeit a törzsvagyonból kivonja és elcseréli 
a 6941/19 és 6941/20 hrsz-ú ingatlanokra. Az 5727/17 hrsz-ú ingatlan telekalakításával 
kapcsolatos költségek a 5727/22 és 5727/23 hrsz-ú ingatlanok tulajdonosát, a  6941/19 
és 6941/20 hrsz-ú ingatlanok telekalakításával kapcsolatos költségek Kaposvár Megyei 
Jogú Város Önkormányzatát terhelik.  

 
 Felelős:    Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő: 2023. június 30. (határozat közlése)” 

 
 Felelős:    dr. Csillag Gábor jegyző  
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
 dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:   2023. június 30. (módosítás átvezetése) 

 
12) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 32/2023. (II. 23.) 

önkormányzati határozat 4. pontját visszavonja. 
 

 Felelős:    dr. Csillag Gábor jegyző  
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
 dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:   2023. június 30. (módosítás átvezetése) 

 
13) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 148/2019. (XI. 28.) 

önkormányzati határozat 2. pont E/ alpontját törli. 
 

 Felelős:    dr. Csillag Gábor jegyző  
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
 dr. Gróf Regina irodavezető 
Határidő:   2023. június 30. (módosítás átvezetése) 

 
 

-----13 Előterjesztés a kaposvári 3657/116 hrsz-ú ingatlan Kaposvári Tudományos és 
Innovációs Park Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzletrészére történő 

cseréjéről----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a Jogi Bizottságon merült fel, hogy mi az a képviseleti 
joggal nem rendelkező ügyvezető. Ez mit jelent? Uhlig Rita és Kovács Katalin ügyvezetők nem 
polgármesteri megbízottak?  
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dr. Csillag Gábor jegyző a képviseleti joggal nem rendelkező ügyvezető azt jelenti, hogy 
képviseleti joggal nem rendelkezik, de részt vesz a cég vezetésében.  
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5928   Száma: 23.06.22/13/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:20  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 94.12 88.88 
Nem 1 5.88 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
89/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a kaposvári 3657/116 hrsz-ú ingatlan 
Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
üzletrészére történő cseréjéről szóló előterjesztést és úgy határozott, hogy felhatalmazza a 
Polgármestert az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti, a kaposvári 3657/116 hrsz-ú 
önkormányzati ingatlan Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű Társaság 25 %-os üzletrészére történő cseréjére vonatkozó megállapodás, valamint 
a 4. számú melléklet szerinti, a Kaposvári Tudományos és Innovációs Park Nonprofit Kft. 
társasági szerződésének aláírására. 
 

Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. július 15.  
 

 
 
-----14 Előterjesztés a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola szakosztályaiban fizetendő 

sportolói hozzájárulások módosításáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
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-----Hozzászólások----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem tartja célszerűnek, hogy ebben a gazdasági 
helyzetben tovább terheljék a családokat. Több térítési díj emelésnél is elmondta már. El tudja 
fogadni, hogy nem a Közgyűlés kompetenciája kellene, hogy legyen az emelés. Javasolta, hogy 
az egészségmegőrzés kapcsán most ne éljenek ezzel az emelési javaslattal. Aránytalanságot lát 
különösen akkor, amikor az edzőnek és két sportolónak a váltós autó nehézséget okoz, ezért 
még három autót bérelnek. Ha erre van ötmillió forint, akkor nem kellene a családokat terhelni.  
 
Szita Károly polgármester 2011. óta változatlanok a sportiskolai tagdíjak.  
 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5929   Száma: 23.06.22/14/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:22  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 76.47 72.22 
Nem 4 23.53 22.22 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
90/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a Kaposvári 
Sportközpont és Sportiskola szakosztályaiban fizetendő sportolói hozzájárulások 
mértékét 2023. július 1-jétől az alábbiak szerint határozza meg:  
atlétika:     7.000,- Ft/fő/hó 
atlétika iskolai csoport  2.500,- Ft/fő/hó 
birkózás:     7.000,- Ft/fő/hó 
judo:      7.000,- Ft/fő/hó 
kosárlabda:     7.000,- Ft/fő/hó 
röplabda:     7.000,- Ft/fő/hó 
úszás:      9.000,- Ft/fő/hó 
jégkorong:     9.000,- Ft/fő/hó 

 előkészítő csoportokban  
minden szakosztály esetében  4.000,-Ft/fő/hó 
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Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Fekete Ádám igazgató 
   Péterné Szarka Klára referens 
Határidő:   2023. július 1. 
 
2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a 2023. július 1-jei hatállyal 
sportolói hozzájárulás mértékéből 50 %-os díjkedvezményt vagy az alábbi esetekben kérelemre 
díjmentességeket biztosít: 
Díjkedvezmények: 

 Testvérkedvezmény (egy családon belül legalább két gyermek a Sportiskola igazolt 
sportolója) 

 Nagycsaládos kedvezmény (szülő/gondviselő három vagy több gyermeket nevel, akik 
közül legalább egy a Sportiskola igazolt sportolója) 

Díjmentességek: 
 Gyermekvédelmi kedvezményben részesülők díjfizetési mentessége (szülő vagy 

gondviselő gyermekére való tekintettel rendszeres gyermekvédelmi kedvezményben 
részesül) 

 Foglalkoztatást helyettesítő támogatásban részesülők díjfizetési mentessége (sportoló 
szülője vagy gondviselője foglalkoztatást helyettesítő támogatásban részesül) 

 Kiemelkedő sportteljesítmény esetén nyújtott sportszolgáltatási díjfizetési mentesség 
 
Díjfizetési kedvezmény vagy mentesség csak a sportági szakszövetségi igazolással rendelkező, 
sportszolgáltatási díjat fizető sportolók részére, maximum egy kedvezményes időszakra 
(tárgyév szeptember 30. – tárgyévet követő év szeptember 30 között) adható. A kérvények 
elbírálása a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola jogosult a mindenkori szabályzatában 
meghatározott feltételek szerint. 
 
Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Fekete Ádám igazgató 
   Péterné Szarka Klára referens 
Határidő:   2023. július 1. 
 
3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy 2023. július 1-jei hatállyal 
hatályon kívül helyezi a 300/2008.(XII.11.), a 29/2010. (II.25) és a 134/2011. (VI.23.) számú 
önkormányzati határozatokat. 
 
Felelős:   dr. Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik: Fekete Ádám igazgató 
   Péterné Szarka Klára referens 
Határidő:   2023. július 1. 
 

 
-----15 Előterjesztés a kaposvári jégcsarnok üzemeltetéséről ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
Szita Károly polgármester arról szól az előterjesztés, hogy Kaposvári Sportiskolára bízzák a 
jégcsarnok üzemeltetését.  
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-----Kérdések nem hangzottak el.----- 

 
-----Hozzászólások nem hangzottak el. ----- 

 
Szavazás eredménye 

 
#: 5930   Száma: 23.06.22/15/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:23  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
91/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlés megtárgyalta a Kaposvári Jégcsarnok üzemeltetéséről 
szóló előterjesztést és az alábbi határozatokat hozta: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a jégcsarnok 
üzemeltetését 2023. július 1-jétől a Kaposvári Sportközpont és Sportiskola látja el. A Kapos 
Sport Nonprofit Kft. részére 2023. évre jóváhagyott és e célra fel nem használt támogatás a 
tényadatok ismeretében visszavonásra kerül. 

  

 Felelős:  Szita Károly polgármester 
 Közreműködik: Balogh Beáta igazgató  
    Fekete Ádám igazgató  
 Határidő:  2023. július 1. (üzemeltetésbe adás) 
    2023. szeptember 30. (elszámolás az üzemeltetővel) 
 

2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvári Sportközpont és Sportiskola 
jégcsarnok üzemeltetési feladatainak ellátásához 6 fő határozatlan idejű közalkalmazotti 
álláshelyet (1 fő vezető, 3 fő jégkészítő, 1 fő pénzügyi ügyintéző, 1 fő takarító-kölcsönző) 
biztosít 2023. július 1-jével. Az üzemeltetési feladatok ellátásához évente 30 millió Ft 
támogatást nyújt az intézménynek, 2023. évre arányosan 15 millió Ft-ot a Kapos Sport 
Nonprofit Kft-től visszavont támogatás terhére.  
 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. július 1. 
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3. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat és a Kapos Sport Nonprofit 
Kft. között a sportlétesítmények üzemeltetésére létrejött közfeladat ellátási szerződését úgy 
módosítja, hogy 2023. július 1-jétől a kaposvári jégcsarnok üzemeltetése nem a társaság 
feladata. A Közgyűlés az előterjesztés melléklete szerinti közfeladatellátási megállapodás 1. 
számú módosítását, valamint az egységes szerkezetű közfeladatellátási megállapodást 
jóváhagyja és felhatalmazza a Polgármestert, hogy a Támogatásokat Vizsgáló Iroda által 
esetlegesen javasolt módosításokat– amennyiben a szerződés érdemi részét nem érintik – 
elfogadja és ezen változásokkal a szerződéseket aláírja.  

 
Felelős:  Szita Károly polgármester 
Közreműködik: Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:  2023. július 1. 

 
-----16 Előterjesztés Kaposvár MJV Fenntartható Városfejlesztési Stratégiája (FVS) és a 

TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) elfogadásáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő kérdezte bizottsági ülésen, hogy a 149. oldal első 
bekezdésében szerepel, hogy a Berzsenyi parkban több, mint 400 koros díszfa áll. Azt a választ 
kapta, hogy utánanéznek. Megtörtént-e? 
 
Pintér Attila képviselő kérdezte, hogy volt-e társadalmi egyeztetés az anyag elkészülte előtt? 
Milyen jellege volt az egyeztetésnek? Az anyag felsorolja azokat az alapvető dokumentumokat, 
amiket korábban már elfogadtak. Ennek ellenére a készítő a korábban saját maga által készített 
stratégiát sem vette figyelembe. A levegőminőségi tervet sem vették figyelembe. Mi az oka 
annak, hogy ezeket nem használták fel.  
 
Szita Károly polgármester nem tudja megmondani, hogy mennyi fa van a Berzsenyi parkban. 
Átadta a szót igazgató asszonynak. 
 
Szirják Imréné igazgató az anyag 67 helyen említi a régiós szerepet. Valamint kettő helyen 
fogalmazza meg jövőképként. A 400 darab fának utánanéz és javítják. A társadalmi egyeztetés 
megvolt. Különböző cégek, egyetem, civil szervezetekkel, a hivatal dolgozóival mélyinterjúkat 
folytattak le. A lakosság véleményét különböző internetes kérdőívek formájában kérdezték 
meg. A környezetvédelmi programot tíz helyen említi az anyag és a levegőminőségre is kitér. 
A célokkal való összhang meg van. A megfogalmazott fejlesztési célokat nem vették át teljes 
egészében, mert nem az a célja egy városfejlesztési stratégiának, hogy minden programot, 
minden célt felsoroljon.  

-----Hozzászólások----- 
 
Pintér Attila képviselő nem említettek a felsorolásban minden anyagot. Egyetért, hogy az 
azóta eltelt 3-4 évben megváltozott dolgokat aktualizálják, de a helyzetkép megállapításánál 
ellentétes dolgokat állapít meg, mint egy másik anyagban. A levegőminőségi tervvel 
köszönőviszonyban sincs az itteni megállapítás. Nincs annyi idő, hogy elmondja az 
észrevételeit, ezek az anyagok az egész országban ugyanolyan forma szerint készülnek. 
Véleménye szerint nem teljesen jó az anyag még akkor sem, ha hamarosan aktualizálva lesz. 
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Érdemes lenne előrevivő célokat belefogalmazni. Tudja, hogy van egy projektlista, amely 
alapján szeretnének előrehaladni, mindet megvalósítani. A projektek megkezdésének és 
befejezésének dátumait mindenképpen aktualizálni kellene. Megvan a készítők szakértelme 
ehhez, hogy ez egy jó anyag legyen, reméli, hogy az aktualizált anyag pontosabb lesz. Az Unió 
készített egy kézikönyvet, ami a fenntartható városfejlesztési stratégiák elkészítéséhez készült, 
ami nagy segítséget jelentene.  
 
Borhi Zsombor alpolgármester nagyobb problémákat lát annál, mint amiket felvetettek a 
képviselők. Sokkal nagyobb problémának érzi, hogy ez az anyag azért készült, hogy 
hozzáférhessenek Uniós pénzekhez, az ellenzék pedig csak a hibát keresi. Kérte az ellenzéki 
képviselőket, hogy próbálják meg jobb belátásra bírni a vezetőiket.  
 
Szirják Imréné igazgató arra reagált, hogy a levegőminőségi terv is szerepel az anyagban a 
168. oldaltól elég hosszan, megjelölve a LIFE-s projekt részeként. Nyilván vannak hibák, 
elsősorban az hoz egy 2011-es KSH adaton alapul, mivel még nem volt azóta népszámlálás. Ez 
elvárás volt. Az is elvárás, hogy egy népszámláláson alapuló felülvizsgálat megtörténjen, és 
amikor ezek a KSH adatok megjelennek, akkor tudják elindítani a felülvizsgálatot. Ezzel 
párhuzamosan egy zöld átállási menetrendet is kérnek, ami részletesen ki fog térni azokra a 
felvetésekre, amiket képviselő úr elmondott. Egy digitális átállási rend is fog készülni ezzel 
párhuzamosan. Minden része az anyagnak átdolgozásra és felülvizsgálatra kerül. Bízik benne, 
hogy elfogadják és be tudják adni június 30-ig, és lehetőségük lesz pályázatokat beadni, ha 
megnyílnak ezek a források. 
 
Szita Károly polgármester jóval egyszerűbbnek látja ezt. Amennyiben a testület elfogadja, 
úgy 16 milliárd forinttal rendelkeznek majd és fejlesztésekre, beruházásokra lehet fordítani. 
Egyetlen dolog érdekli, hogy teljesíti-e ez az anyag a négy legfontosabb célkitűzést. Véleménye 
szerint teljesíti.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5931   Száma: 23.06.22/16/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:36  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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92/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár MJV Fenntartható Városfejlesztési 
Startégiája (FVS) és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv (TVP) elfogadásáról szóló 
előterjesztést megtárgyalta, és úgy határozott, hogy: 
 

1. az 1. számú mellékletként csatolt Kaposvár Megyei Jogú Város Fenntartható 
Városfejlesztési Stratégiája 2021-2027 (FVS) elnevezésű dokumentumot jóváhagyja 

2. az 2. számú mellékletként csatolt Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata TOP 
Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 (TVP) elnevezésű dokumentumot 
jóváhagyja  

3. felhatalmazza a Polgármestert az Irányító Hatóság által kért FVS, illetve TVP 
dokumentumokat érintő módosítások átvezetésére, a módosított dokumentumok 
jóváhagyására utólagos beszámolási kötelezettséggel.  

 
Felelős:   Szita Károly Polgármester 
Közreműködik:  Szirják Imréné igazgató 
Határidő:   azonnal 
 
 
 
 
-----17 Előterjesztés hulladékgazdálkodási feladatellátást érintő megállapodásokról ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

 
-----Kérdések----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő 7-8 interpellációt adott be ezügyben és végre 
megszületett a döntés. Szerencsére már a pénzügyi finanszírozás is látható. Mennyi igény 
érkezett ezekre a tartályokra, mi lesz a sorsa azoknak a tartályoknak, amiket nem vesznek 
igénybe? Közgyűlési határozatban kötelezhető-e a lakosság anyagi kötelezettségvállalásra 
normatív módon? Miért nem köztisztasági rendeletben szabályozzák a kérdést? A lakosság 
köteles a nála esetlegesen megrongálódott edényzet pótlásáról saját költségén gondoskodni, és 
pótolni, mely önkormányzat tulajdonába kerül. Egy ilyen kötelezésnél legalább a neki felróható 
kifejezés legyen bent. Akkor tudja támogatni ezt a javaslatot, ha ezt a pontot kiveszik a 
határozati javaslatok közül. A szerződésben javasolja rögzíteni a felróhatóságot.  
 
Szita Károly polgármester egyetért azzal, ha valaki például szétveri a gyűjtőedényt, akkor 
fizesse ki. Ha ez konkrétan lesz szabályozva a szerződésben, akkor nem kell határozati 
javaslatban is elfogadni. A hulladékgyűjtő edényeknél is így van szabályozva. Ezt a határozati 
javaslatot vegyék ki. Kérte a képviselőket, hogy szavazzanak.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5932   Száma: 23.06.22/17/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület dr. Nadrai Norbert József képviselő javaslatáról az alábbiak szerint 
szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.88 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.88 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5933   Száma: 23.06.22/17/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 11:40  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Minősített szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 17 100.00 94.44 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 17 100.00 94.44 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 1   5.56 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
93/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 

1. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 
előterjesztés 1. számú mellékletét képező, egységes szerkezetbe foglalt társulási 
megállapodást és felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására. 

 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. július 15. 
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2. Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy jóváhagyja a jelen 

előterjesztés 2. számú mellékletét képező Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata 
és a Kaposmenti Hulladékgazdálkodási Önkormányzati Társulás között 2010. május 19. 
napján létrejött használati jogot alapító szerződést módosító megállapodást és 
felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására. 

 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. július 15. 
 
3.  Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése úgy határozott, hogy a lakossági eredetű 

használt sütőolaj begyűjtési feladatának ellátásához szükséges Kaposvár Megyei Jogú 
Város Önkormányzata tulajdonát képező gyűjtőedényeket – a hulladékokról szóló 
törvény 2023. július 01. napjától hatályos rendelkezéseire, valamint a megkötésre 
kerület koncesszori alvállalkozói szerződésre tekintettel pályáztatás nélküli - 15 éves 
határozott időtartamra bérbe adja a Kaposvári Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft. 
részére az alábbi feltételekkel: 

- a Társaság évi 17.000.000,-Ft+ÁFA összegű bérleti díjat köteles megfizetni az 
Önkormányzatunk részére, a bérleti díj évente az infláció mértékével emelésre kerül; 

- a Társaság térítésmentesen köteles a sütőolaj begyűjtéséhez szükséges edényzeteket a 
lakosság számára biztosítani. 

 
Felelős:             Szita Károly polgármester  
Közreműködik:            Balogh Beáta gazdasági igazgató 
Határidő:            2023. augusztus 31. 
 
Ebédszünet után a testület 16 fővel folytatta munkáját.  

 
-----18 Előterjesztés a Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzata Esélyegyenlőségi 

Programjának elfogadása ügyében----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
Pintér Attila képviselő megjegyezte, ami bizottsági ülésen is elhangzott, hogy a KSH adatai 
még nem álltak rendelkezésre, mikor az anyag elkészült, így a demográfiai mutatók nem 
aktuálisak. Többször elhangzott, hogy csökkent a népesség, Míg az adatok szerint 2021 és 2022 
között elvesztettük a népesség közel 10%-át. Azt is említette, hogy a korosztályi megbontásban 
milyen sajnálatos tényezők vannak. Elöregedik a társadalom, ami a jóléti társadalmakra 
jellemző. A munkaképes korú népesség változására hívta fel a figyelmet, ahol majdnem 20%-
kal kevesebben vannak. Nem feltétlenül többen haltak meg, szerepet játszott abban is a fogyás, 
hogy a munkaképes korosztály egy része nem itt keresi a boldogulást, hanem máshol. Kb. 45 
ezer munkaképes korú volt Kaposváron 2011-ben, 2022-ben kilencezerrel kevesebb. A 
demográfiai változások között ez a legtanulságosabb és a legtragikusabb.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő az anyag kitér rá, hogy a 2022-es adatok nem állnak 
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rendelkezésre. Akkor miért nem lehetett határidő halasztani azért, hogy valós számokkal 
lehessen tárgyalni? A koronavírus járványra kitérve a halálozás nagysága a második 
világháború óta a legmagasabb szám. A koronavírus adatokat, amit megkapott főispán úrtól 
elküldte neki, és napra pontosan lehet tudni azokat. Az, hogy mekkora jövedelemből lehet 
megélni az egyes országrészeken. Nem a lehet szót, hanem a kell és a muszáj szavakat kellene 
használni. Mikor éri el a béremelés azt az értéket, amit az ötéves programban előírt? Több 
helyen probléma és fejlesztés szerepel a mélyszegénységben élők rossz egészségi állapotára azt 
írják, hogy egészséggel kapcsolatos helyes információk átadása, kihelyezett szűrővizsgálatok 
szervezése, egészségmegőrző programok szervezése. Ettől egy kicsit komplikáltabb a 
probléma. A nők visszatérése a gyermekvállalás után. Fejlesztési lehetőség részmunkaidős 
foglalkoztatottság, átképzés. Nem hiszi, hogy a részmunkaidő önmagában bármilyen 
pozitívumot hoz, mivel a kétkeresős családban tudnak megélni az emberek. Az idősek 
támogatása. A Virágfürdő idősek számára nehezen megközelíthető. A helyi járatos busz 
átszervezése miért nem történt meg eddig?  
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy több alkalommal már céljáratot indított a 
tömegközlekedés a fürdő irányába. Azért lett megszüntetve, mert nem volt rajt utas. Kéri, hogy 
újra próbálják meg. A végleges megoldás az lesz, ha kisebb buszokat is tudnak járatni, akik 
egy-két utassal is tudnak közlekedni. A legnagyobb mértékben a főváros lakossága csökkent, 
mert kiköltöznek az agglomerációba. Attól még ugyanúgy feladat, mert ide járnak onnét 
dolgozni, a gyerekeket ide járatják. Azért mondta, hogy akkor, amikor várospolitikáról 
beszélnek, rendkívül fontos, hogy legyen elég munkaerő. Ha városon belül nincs elég 
munkaerő, akkor legyen az agglomerációban. Az tény, hogy majdnem dupla annyian halnak 
meg Kaposváron, mint ahány gyermek születik. A 30 év alatti szülőképes korú nőkre vonatkozó 
kedvezményről döntött a Kormány a napokban.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5934   Száma: 23.06.22/18/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 13:43  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott: 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 15 93.75 83.33 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
 
94/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
1.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése Kaposvár Megyei Jogú Város Önkormányzat 

Helyi Esélyegyenlőségi Programját elfogadta. 
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Felelős:  Szita Károly polgármester  
Közreműködik:  Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
Határidő:  azonnal 

 
2.) Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza dr. Csillag Gábor Jegyzőt, hogy 

az elfogadott Helyi Esélyegyenlőségi Programot küldje meg a Társadalmi Esélyteremtési 
Főigazgatóság számára. 

 
Felelős:  dr.  Csillag Gábor jegyző 
Közreműködik:  Bálizsné dr. Heizler Krisztina aljegyző 
Határidő:  2023. július 10. 

 
-----19 Tájékoztató a 2023. évi költségvetés I-IV. havi teljesítéséről és az önkormányzati 

hátralékok alakulásáról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő a Kaposvári Vagyonkezelő Zrt. kintlevőségénél levő 
növekedés esetében változatlanul a kórházi tartozás-e a mérvadó?  
  
Balogh Beáta igazgató elmondta, hogy alapvetően a kórház tartozása volt az összeg, újra 
számláztak, és reményei szerint már a kórház is határidőben tud fizetni.  
 
Szita Károly polgármester az MVM számlát fog benyújtani, amit nem fognak kifizetni addig, 
amíg az állami támogatás meg nem érkezik.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5935   Száma: 23.06.22/19/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 13:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.89 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
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95/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta és tudomásul vette a 2023. évi 
költségvetés I-IV. havi teljesítéséről, illetve az önkormányzati hátralékok alakulásáról szóló 
tájékoztatót. 

-----20 Előterjesztés alapítványi támogatásokról ----- 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 

-----Kérdések nem hangzottak el.----- 
 

-----Hozzászólások nem hangzottak el.----- 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5936   Száma: 23.06.22/20/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 13:45  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: a testület a határozati javaslatról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 16 100.00 88.89 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 0 0.00 0.00 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
96/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul az alábbi alapítványi támogatásokhoz: 
 
A Polgármesteri Keret terhére 
 

- Móricz Zsigmond Oktatási Alapítvány részére     40.000,-Ft 
        (Guba Sándor Emlékverseny megrendezésének költségeire.) 
 

- Kaposvári Evangélikus Egyházközösség  
Növekedés„ Alapítványa részére      260.000,-Ft 

        (Csillagtestvérek éjszakája rendezvény megrendezésének költségeire (léggömb 
megvásárlásához.) 

 
Felelős:   Szita Károly polgármester 
Közreműködik:  Balogh Beáta igazgató 
Határidő:  2023. december 31.  
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-----21 Interpellációk  ----- 

 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

-----Különálló interpelláció: 1----- 
 
 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „többen aggódva figyelik a híreket az ügyeleti rendszer 
átalakításáról. Rendszeresen értesül a lakosság az egészségügyi ellátáshoz jutás nehézségeiről. 
A háziorvosi ügyelet központosítása októbertől várható. Hol tart a háziorvosok ügyeleti 
szerződésének aláírása? Lesznek elegen ügyeletet ellátó háziorvosok, vagy a kórházban 
dolgozó rezidensek és szakorvosjelöltek is ellátnak ügyeletet? Egy átszervezés hatékonyság 
címszóval indul és pénzkivonást jelent. Egy helyre való összevonás esetén a várakozási idő 
nőhet. Az ügyelet és a sürgősségi egy helyen lesz. Hogyha az ügyelet átküldi a sürgősségire, 
akkor közel lesz, de ott is kétszer kell várakozni. Mennyivel nő az ügyeletben az orvosok és 
szakápolók száma? Ennek hiányában, milyen hosszú várakozásra számíthatnak az itt élők? 
Mikor és milyen formában tájékoztatja az itt élőket? Az önkormányzat önként vállalt feladata 
a laboratóriumi mintavételi hely működtetése. A Szolgáltatóházban lévő praxislabor végzi. 
Mikor látogatta meg utoljára az önkormányzati labort? A váró Ön szerint megfelel az itt élők 
elvárásának? 2021-ben több mint 14.000 mintát vettek le. Napi átlag több mint 50 ellátott. 
 
Szita Károly polgármester „2023-tól az ügyeleti ellátás megszervezése az állami 
mentőszolgálat feladata lett. Kaposváron ősszel kerül bevezetésre az új rendszer, nem tudja 
mikor, mivel Somogy vármegye nagy. Ennek keretében összeolvadnak a városkörnyéki és 
városi orvosok. Az addig két helyen ügyelő orvosok ezt követően egy helyen, jelenlegi 
információk szerint, a kórházban fognak ügyelni. Szakmai kérdéseivel javasolta, hogy az 
OMSZ-t keresse fel. 
A Praxislabor működtetése önként vállalt feladata az Önkormányzatnak, a kórházi labor 
tehermentesítése céljából, melyet ha az állam nem vállal, az Önkormányzat fogja tovább 
működtetni.” 
  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert arra a kérdésre nem 
kapott választ, hogy a Praxislabor váróját megfelelőnek tartja-e.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5937   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 13:49  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő háziorvosi szolgálat és 
ügyelet témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 13 81.25 72.22 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
97/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő háziorvosi szolgálat és ügyelet témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 2----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „többen aggódva figyelik a híreket a védőnői rendszer 
államosításáról. Egy jól működő rendszerről van szó. Maga ez az ellátási forma 
hungarikumként működik. Mennyivel nő július 1-től a védőnők bére? Mennyivel kevesebb a 
bérük vásárlóértéke a brutális infláció, elsősorban élelmiszeráremelkedés miatt? Milyen 
önkormányzati támogatást kaptak eddig bér, eszköz szolgáltatás vagy ingyenes parkolás? 
Ezeket a jövőben is megkapják-e?  
A szociális és gyermekjóléti intézményben dolgozókon kívül várható-e, hogy a védőnők is az 
államosítás után valamilyen hűségprogramban részt tudnak-e venni?”  
 
Szita Károly polgármester a védőnői szolgálat fenntartója ez év július 1-től a kórház lesz. 
Köszöni minden védőnő eddigi munkáját, és legalább olyan jó munkakörülményeket kívánt 
nekik, mint amilyen az önkormányzati rendszerben volt. Természetesen a munkájukhoz 
biztosított parkolási kedvezményt változatlanul fenntartják, mert mindegy, hogy milyen 
fenntartónál, de a kaposváriakért végzik munkájukat. Minden egyéb jövedelemmel, bérezéssel, 
esetleges jutalommal kapcsolatos kérdésben pedig az egészségügyi dolgozókra vonatkozó 
kormányrendelet az irányadó.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ. 
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-----Különálló interpelláció: 3----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Többen aggódva figyelik a híreket a vízszolgáltatási 
rendszer államosításáról. Egy működő rendszer átalakításakor az érintettek joggal félnek attól, 
hogy a bőrükre megy az átalakítás, rajtuk takarékoskodnak, miközben értelmetlen 
luxusberuházásokra aránytalan összegeket költenek el. A vízszolgáltatási rendszer 
államosításáról többször kérdeztem a polgármester urat. 2023.01.26-i közgyűlésen a napirendi 
javaslatához hozzászólva indítványoztam, hogy tartson közmeghallgatást. Ez ma 17.00 órakor 
lesz a Városházán. Három ív volt nálam. Az első íven az volt, hogy a képviselők  ¼-e 
indítványára kötelezően hívjon össze közgyűlést, amely közmeghallgatást tart az itt élőknek. A 
második ív azt a javaslatomat tartalmazta, hogy a képviselő-testület tagjainak ¼-e 
kezdeményezzen népszavazást ebben az ügyben, az ingyenes átadásáról. A harmadik ív pedig, 
hogy ami döntést meghozott a testület januárban, egy blanketta szerződésre, ott név szerinti 
szavazás történjen. Tájékoztattam a közgyűlést, hogy három bizottság számára indítványoztam, 
hogy kezdeményezzen népszavazást, amelyre a törvény feljogosítja őket. Ez nem történt meg. 
Február 23-án fordultam Polgármester úrhoz és a novemberi hozzászólását idéztem, mely 
szerint négy fontos dolog van, amely esetén támogatja az ingyenes államosítást. Az első, hogy 
biztonságos vízszolgáltatás legyen, legolcsóbb legyen ez a díjazás, rekonstrukciós munkák 
készüljenek el, legyen egy viziközmű felújítási program és hogy emelkedjen a dolgozók bére.  
Ezt a négy szempontot tartja fontosnak, amíg ezt nem látja, addig így marad minden, ahogy 
van. Egyik pont sem szerepelt a blankettaszerződésben. Ki nem töltött mellékletek és 
kipontozott határidőkkel, részekkel fogadta el a testület ezt januárban. Megkérdeztem még, 
hogy mennyi az elszivárgott víz? Egy későbbi interpellációban válaszolt, hogy 21%.  
 Melyik napon kérdezhetnek a Közgyűlés előtt az itt élők a víziközmű vagyon ingyenes 
átadásáról a polgármestertől? Hány település nem adja át ingyen az államnak a víziközmű 
vagyonát és hány adták át eddig? Mennyivel emelik fel a vízdíjat Kaposváron, ha egységes lesz 
a tarifa? Ezt azzal igazolták, hogy valahol olcsóbb, valahol drágább a víz és ezt egy szintre 
akarják hozni. Ha Kaposváron alacsony a vízdíj, akkor emelkedni fog. Van-e már valamilyen 
számítás, hogy mennyi lesz a víz díja? A januárban elfogadott biankó szerződés mikor kerül 
teljes egészében a Közgyűlés elé?” 
 
Szita Károly polgármester ugyanebben a tárgyban az áprilisi közgyűlésen hozzá intézett 
interpellációra adott válaszát változatlanul fenntartja. A Közgyűlés január 27-én döntött a 
vízszolgáltatásról. Ebben a döntésében szerepelt az is, hogy az üzemeltetésben, működtetésben 
továbbra is tulajdonostársként az üzemeltető cégbe bevonják a Magyar Államot. Azért van 
szükség erre, mert ugyan most 998 millió vesztességgel számolnak, de meghaladhatja az 
egymilliárdot is az év végére úgy, hogy a  közműfelújításokra egy fillér sem jut. A hálózati 
veszteség sajnos nem 21%, hanem 24%. 
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert a szerződés nem 
tartalmazza a garanciális elemeket. Nem tudják még mindig a kaposváriak, hogy mi a 
következménye ennek a döntésnek, nem tudják, hogy mennyi lesz a víz díja.  
 
Szita Károly polgármester azért nem piaci alapon szolgáltatják a vizet, mert akkor a 
tízszeresét kellene kérni. Mivel az államé az ármegállapító hatósági jogkör, reméli, hogy 
figyelembe fogják venni és nem piaci alapon fogják működtetni a rendszert.  
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Szavazás eredménye 

 
#: 5938   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 13:56  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő vízszsolgáltatási rendszer 
államosítása témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
 
 
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.66 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
98/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő vízszsolgáltatási rendszer államosítása témájában benyújtott interpellációjára adott 
választ. 
 
 

-----Különálló interpelláció: 4----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő A Mol kút és a laktanya területe közötti útszakasz miatt 
többször interpellált már, illetve a 2021. december 7-i közmeghallgatáson itt levőknek is ígérte, 
hogy amíg  beruházás megvalósul, addig megoldják zúzott kővel. Ez követően Borhi 
alpolgármester úr interpellációra adott válaszban, amint befejeződnek az érintett szakasz 
beruházási munkái addig zúzott kő borítást kap. 2023. január 27-én az alábbi választ adta: „a 
kerékpárút ezen hiányzó szakaszára a közbeszerzési eljárás előkészítése folyamatban van, az 
eljárás hamarosan kiírásra kerül. A beruházást a közbeszerzési eljárás eredményének 
függvényében tervezik megvalósítani.” A fűtőmű szerződése alapján tudták, hogy mikor készül 
el a beruházás, miért nem készült még mindig el a zúzott köves borítás? Melyik naptól lehet 
biztonságosan közlekedni az adott szakaszon? Mikor valósítja meg ígéretét?  
 
Szita Károly polgármester össze fogják kötni a két szakaszt. Azt várják, hogy a Területi 
Operatív Program legyen kiírva és azt várják, hogy az Unió soron kívül folyósítsa a 
Kaposváriaknak járó és nem adományként elfogadott pénzeket. Tartozik Kaposvárnak 16 
milliárd forinttal.  



74 

 

 
-----Interpelláció elfogadása----- 

 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert azokat az ígéreteket kéri 
számon, amelyeket jegyzőkönyvben rögzítettek.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5939   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 13:59  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő Mol laktanya kerékpárút 
témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 80.00 66.66 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 20.00 16.67 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
99/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő Mol laktanya kerékpárút témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 5----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Többen aggódva figyelik a híreket a 
hulladékgazdálkodási rendszer államosításáról. Egy működő rendszer átalakításakor az 
érintettek joggal félnek attól, hogy milyen átalakítás lesz, ami az érdeküket nem szolgálja. A 
2021. december 7-i közmeghallgatáson, a januári és februári közgyűlésen felmerült a külön 
szemeteszsákok fizetési módja. Akkor először Polgármester úr azt mondta, hogy meg fogja 
oldani a problémát, fél perc után azt mondta, hogy már meg is oldották. Januárban ismét 
kérdezett, a válasz az volt, hogy sem más városnak sem nekünk nincs erre lehetőség. 
Februárban adott válasz, mely szerint a probléma megoldott, nem helytálló. Ez azt mutatja, 
hogy az államosításoknál az itt élőknek nehezebb lesz. Komoly változás jön azzal, hogy a 
hulladékgazdálkodási feladatokat július 1-től a MOL koncessziós társaság végzi. Már felhívta 
rá a figyelmet, hogy az újabb államosítással egy elég költséges munkafolyamat hárul át az itt 
élőkre, míg a kereskedelmi haszon a kereskedésre jogosult koncessziójogosultat fogja 
gazdagítani, hiszen osztályozni kell ezentúl a hulladékot és külön-külön mérni kell, csak így 
tudják bevinni ingyenesen.   
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Szita Károly polgármester elmondta, hogy július 1-től továbbra is a KHG gépei mennek. A 
KHG kukás autón dolgozók kollégái fognak dolgozni szerencsére. Az eddig munkát elismerve 
a régió koordinátori feladatait a kaposváriak látják el.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Örül a hírnek, hogy regionális 
lesz egy helyi cég. Arra vonatkozóan, hogy az ingyenesen beszállítható hulladék osztályozása 
hogy zajlik és milyen többletfeladatot ad a lakosságnak nem kapott választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5940   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 14:02  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő hulladékgazdálkodási 
rendszer témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 80.00 66.66 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 3 20.00 16.67 
Szavazott 15 100.00 83.33 
Nem szavazott 1   5.56 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
100/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő hulladékgazdálkodási rendszer témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 6----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kilencedik alkalommal interpellálok közvilágítási 
kérdésekben. 2022. szeptember 22-i Közgyűlésen az alábbi válaszokat adta: „A fénymérés 
harmadánál állapítottak meg fényerősség hiányt. Nem a lámpák miatt, hanem fákat kell kivágni, 
csonkolni ahhoz, hogy elég legyen a fényerősség. Ütemterv készül ehhez.” Hol található ez az 
ütemterv, mikor tudják követni a lakók, hogy az adott utcában mikor történik meg a gyérített, 
felezett közvilágítás maradék része? A Kontrássy utcában való sétát ajánlom, ahol a 
vilanyoszlopra van ültetve a fa. Ott ki kellene vágni a fát, mert nem lehet látni. 9600 
közvilágítási lámpatestből, 2600 szabályozható. Az országot járva nem tapasztaltam ilyen 
mértékű sötétséget, mint Kaposváron. Melyik városban kapcsolták ki a lámpatestek közel felét? 
a Kavü a mostani költségvetés módosítással 18,9 millió forintot kapott, az előző évi 
költségvetésben pedig fénymérésre 1,5 millió forintot. A lámpatestes felének lekapcsolása 
közel 40 millióba került. Mit akarnak felmérni újra? A közel húsz millió forintos felmérésnek 
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az árán hány lámpatestet lehetne ismét üzembe helyezni? Milyen konkrét feltételek teljesülése 
után kapják vissza a megszokott közvilágítást? Milyen mértékű állami kompenzáció kell ehhez? 
Milyen konkrét törvényi javaslatot kell beterjeszteni az országgyűlési képviselőnek a 
törvényhozásban, hol tart ez a munka? Hány megyei jogú városban kapcsolták ki a lámpatestek 
közel felét?  Melyik napon kapcsoltatja vissza a közvilágítást?” 
 
Szita Károly polgármester kilencedik alkalommal interpellált a kérdésben. Az előző nyolc 
interpellációjára adott válaszait fenntartja. Az említett összegből a korábban korszerűsítéssel 
nem érintett közvilágítási lámpatestek felmérése történik meg.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ. Kaposváron sötét van. 
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5941   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 14:05  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő közvilágítás témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.66 
Nem 1 6.25 5.56 
Tartózkodik 3 18.75 16.67 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
101/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő közvilágítás témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 7----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Többen felháborodtak a válság idején bevezetett 
megszorítások, áremelkedések, infláció, reálbér- és reálnyugdíjcsökkenés idején új luxuskocsi 
beszerzésére kiírt pályázat miatt. Luxuskocsi beszerzésre milyen ajánlatok érkeztek? Mennyibe 
kerül ez az itt élőknek, akik megélhetési gondokkal küzdenek? Mi indokolja a válság idején 
bevezetett megszorításokkal egyidőben luxuskocsit beszerezni? A luxuskocsi lámpái fogják 
megvilágítani a sötétbe borított járdákat? A jelenlegi autó szervízelése milyen összegbe kerül? 
Mi indokolja a cserét gazdaságilag, műszakilag? Milyen olcsóbb megoldást lát a válság idején? 
Milyen olcsóbb kategóriájú autóval pótolható a jelenlegi autó? Kap-e az önkormányzat állami 
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segítséget a beszerzéshez? Az állami flottában alkalmas, használt autó megvásárlására írt 
levelet? Hány önkormányzat csatlakozását kérte a levélhez? Megjegyzendő, hogy a mai 
délelőtti közgyűlésen nem engedte használni a klímát megtakarításra hivatkozva, 28-30 fok volt 
a teremben. ” 
 
Szita Károly polgármester amíg ez a legnagyobb problémája ebben a városban, addig 
nyugodt.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a cinikus választ.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5942   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 14:06  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő luxusautó témájában 
benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.67 
Nem 2 12.50 11.11 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
102/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő luxusautó témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
 

-----Különálló interpelláció: 8----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Mikor utazott utoljára Kaposváron busszal? A Kanizsai 
utcai felüljárónál lévő megálló neve, Városi Könyvtár. Ugyanez a neve a 48-as Ifjúság útján a 
régen bezárt volt Városi Könyvtárral szemben lévő megállónak is. Válaszában elmondta, hogy. 
„hajlik arra, hogy módosítsanak a buszmegállók nevein, habár nem neki van lehetősége erre, 
hanem a Tömegközlekedési Zrt-nek.” A Városi Könyvtár nevű buszmegálló nevének 
megtartására adott válaszát átgondolva jelezte, hogy nem volt meggyőző az érvelése. Mikor 
kezdi el a szolgáltató az elnevezések felülvizsgálatát? Milyen formában egyeztetik azt az itt 
élőkkel? Mikor és milyen formában kérik ki az itt élők véleményét a menetrenddel 
kapcsolatban? Hiába van intermodális csomópont, ha a menetrendek nincsenek összehangolva, 
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így hosszú út után, hosszú várakozásra kényszerülnek az érkezők? Tervezik-e olyan felület 
létrehozását, ahol az itt élők láthatják a beküldött módosításokat, amelyhez csatlakozhatnak? 
Így könnyítve meg a menetrendet összeállító munkáját, növelve az itt élők elégedettségét, 
amely a gyér járatszám miatt indokolt. A Somogy vonat, mikor beérkezik, futóverseny alakul 
ki, hogy elérjék a csatlakozásokat.” 
  
Szita Károly polgármester elmondta, hogy új igazgatója van a tömegközlekedésnek. Sok 
sikert kívánt a munkájának. Remélte, hogy az eddig felmerült problémákat meg fogja oldani és 
a menetrend kialakítása az ő feladatuk lesz.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mivel érdemi választ nem 
kapott.  
 

Szavazás eredménye 
 

#: 5943   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 14:08  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő buszmegállók elnevezése, 
buszmenetrend témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.67 
Nem 2 12.50 11.11 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18  100.00 
Megjegyzés: 
 
103/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő buszmegállók elnevezése, buszmenetrend témájában benyújtott interpellációjára 
adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 9----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Jogi hivatásrendek országos vezetőinek konferenciája, 
és nemzetközi bicikliverseny alatt orrfacsaró bűz terítette be a várost. 6.000.000 Ft-ot adnak az 
itt élők a versenyre, szakaszvédnök a polgármester. A város még sok mindent vállalt a 
szerződésben. A zajra van rendelkezés, a bűzre nincs. A korábbi "szagos" híradás a Kaposvar 
Most 2021.07.31-án történt Kaposváron, amikor a szükséges mezőgazdasági munkákkal 
magyarázták a bűzt. Május elején eddig nem volt ilyen hír Kaposváron. A többi évben miért 
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nincs róla hír? Miért július végén volt 2021-ben, most pedig május elején? Mi történt, mi okozta 
a bűzt? Milyen eljárást indítottak? Ki volt a felelős? Milyen intézkedést vezettek be, hogy a 
jövőben ez ne fordulhasson elő?” 
 
Szita Károly polgármester nyilván elkerülte a figyelmét, hogy a városban érezhető 
kellemetlen szaggal kapcsolatban a Kormányhivatal hivatalból folytatott le vizsgálatot, 
amelynek eredményét gyakorlatilag az összes kaposvári sajtótermék közzétette. A felelős 
gazdasági társaság 2023. június 20-ig kapott határidőt arra, hogy kidolgozzon egy olyan 
technológiát, amivel a szaghatás megszüntethető.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő elfogadta a választ.  
 

-----Különálló interpelláció: 10----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Szaporodó külön honlapok működésének, mik a 
tapasztalatai? Kik részesültek a honlaponként milliós közpénzből? Mennyi ezek fenntartási, 
tartalomfrissítési költségei? Miért nem elegendő a települési honlap megfelelő aloldalainak 
létrehozása? A koronavirus.kaposvar.hu/ „Hiteles és naprakész információk a koronavírusról.” 
„Tájékoztatás 2021.12.03. Kedves Kaposváriak! A koronavírussal kapcsolatos adatokat, 
amelyek a rendelkezésünkre állnak ezentúl hetente közzétesszük a kezdőoldalon! Az elmúlt 
héten az emelkedett kategórián belül emelkedés szerepelt Kaposváron, egy szó sem esett róla. 
Ezen időszakban voltak a tanévzárók. Az oldalon egy link szerepel, amely jelenleg az alábbi 
írásra mutat: „atomnagyhatalmak urán tartalmú lőszereket akarnak bevetni a szomszédunkban” 
Mikor archiválják a régóta nem használt külön oldalakat a települési honlapon? Mennyi 
többletkiadást jelent a nem használt oldalak nevének fenntartása? Ki nem felelős ezért ismét? 
A szorakozz.kaposvar.hu kevés programot tartalmazó oldal. Számokban mekkora az oldal 
látogatottsága? Mi indokolja önálló honlapként való üzemeltetését, annak mekkora az összege? 
A Kaposfest programja is késve került fel. A Rákóczi 100 éves évfordulóját kerestem most, 
nem találtam rajta. A szocgondkaposvar.hu-n miért szerepel még mindig megtévesztő 
információ az interneten, amikor a Polgármester megszüntetésre javasolta az önkormányzati 
otthoni szakápolást, elbocsájtva az ápolókat 18 milliós hiányzó központi támogatás miatt. Azóta 
eltelt több mint egy év. Hány honlapot, mennyiért hozott létre ebben a ciklusban az 
önkormányzat? Az Egészséges Kaposvár honlapra ad 1.500.000 Ft-ot? Kik részesültek ezekből 
a pénzekből? Mennyi az üzemeltetési költségük? Kik végzik a tartalomfejlesztést? Ki felel az 
információk frissességéért, valódiságáért? 
 
Szita Károly polgármester elmondta, hogy a kaposvar.hu-val végződő honlapok fenntartása 
nem jelent többletköltséget,mivel azok az önkormányzat tulajdonát képező kaposvar.hu domain 
aloldalai. A koronavírussal kapcsolatos honlapon – amit képviselő úron kívül már kevesen 
látogatnak – feltüntették, hogy nem tartalmaz frissítéseket. A szorakozz.hu oldal létrehozását 
kaposvári vállalkozások kérték, és jelenleg az összes önkormányzati, és intézményi programot 
tartalmazza. Az otthonápolási szolgálatra vonatkozó részt az intézmény törölni fogja 
honlapjáról.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadta el a választ, mert nem kapott választ arra, 
hogy kik részesültek ezekből az összegekből.  
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Szavazás eredménye 

 
#: 5944   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 14:14  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő önkormányzati honlapok 
témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 11 84.62 61.11 
Nem 0 0.00 0.00 
Tartózkodik 2 15.38 11.11 
Szavazott 13 100.00 72.22 
Nem szavazott 3   16.67 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
104/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő önkormányzati honlapok témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 
 
 

-----Különálló interpelláció: 11----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „a virágos Kaposvár városunk közkedvelt megnevezése. 
Azonban a vonattal, illetve egyes buszjáratokkal érkezők egy része nem a virágillathoz társítja 
Kaposvárt. A városi szennyvíztelep átható bűze különösen a nyári időszakban borzalmas. A 
járművek ablakából szabadon rálátni az erjedő szennyvízre. Melyik nap kezdik el a 
szennyvíztelep körüli fásításokat? Milyen eljárással mentesíthető a lakóterülethez, illetve 
közlekedési útvonalakhoz közeli létesítmény a bűzhatástól? Milyen kész tervek állnak 
rendelkezésre az évek óta fennálló bűz megszüntetésére? Hol áll ezen terv végrehajtása?” 
 
Szita Károly polgármester a szennyvíztelep az utca egyik oldalán van, a cukorgyári ülepítők 
pedig a másik oldalon vannak. Ha balra szagol, ott szagot nem érez. A szennyvíztelep 
rekonstrukciójára fordított összeg azt is eredményezte, hogy nincs szaghatás. A másik oldalról, 
ahonnét szaghatást érez, arról már beszélt. A Cukorgyár holnap ad tájékoztatást, hogyan kívánja 
megszüntetni azokat.  
 

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

 
dr. Nadrai Norbert József képviselő nem fogadja el a választ, büdös van.  
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Szavazás eredménye 
 

#: 5945   Száma: 23.06.22/21/0/A/KT 
Ideje: 2023 június 22 14:16  
Típusa: Nyílt 
Határozat; Elfogadva 
Egyszerű szavazás 
 
Tárgya: dr. Nadrai Norbert József önkormányzati képviselő városi szennyvíztelep 
témájában benyújtott interpellációjáról az alábbiak szerint szavazott:  
 
Eredménye Voks: Szav%  Össz%  
Igen 12 75.00 66.67 
Nem 2 12.50 11.11 
Tartózkodik 2 12.50 11.11 
Szavazott 16 100.00 88.89 
Nem szavazott 0   0.00 
Távol 2   11.11 
Összesen 18   100.00 
Megjegyzés: 
 
105/2023. (VI. 22.) önkormányzati határozat: 
 
Kaposvár Megyei Jogú Város Közgyűlése elfogadta dr. Nadrai Norbert József önkormányzati 
képviselő városi szennyvíztelep témájában benyújtott interpellációjára adott választ. 
 

-----Különálló interpelláció: 12----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő „Többen szóvá tették a köztéri zászlók (nemzeti, 
kaposvári) fakó, elrongyolódott állapotát. Kaposvár 150 éve rendezett tanácsú város 
státuszának ünneplésére zászlóadományozásba kezdett a polgármester. A város 150 éves 
évfordulója alkalmából a Rendőrségnek átadandó zászló költségeire 488.000 Ft-ot adott a 
költségvetésből. Mennyibe kerül a zászlóadományozás az itt élőknek zászlók elkészítése, 
átadási ceremóniák népszerűsítése? Hány darab köztéri zászló cseréje indokolt, mennyi 
ezeknek a költsége? Melyik napra lesznek kicserélve az ünnepi évben a köztéri zászlók?” 
 
Szita Károly polgármester nagy örömére szolgál, hogy nemzeti ünnepek alkalmával nemcsak 
a város forgalmasabb, de az új Eszterházy híd is piros-fehér-zöldbe öltözik. Ezek a köztéri 
zászlók és a város 150 éves évfordulója alkalmából átadott zászlók is a közösség összetartozását 
jelképezik. Az adományozásnak nincsen jelentős költsége, az átadott zászló alig kerül többe, 
mint 20 ezer forint, de azok számára, kik kapják, sokkal nagyobb értékű, mert az elismerés, 
megbecsülés jeleként veszik át. Az elhasználódott köztéri zászlókat természetesen ahogy eddig 
is, cserélik.  

-----Interpelláció elfogadása----- 
 

dr. Nadrai Norbert József képviselő a választ elfogadta.  
 
Szita Károly polgármester bezárta a nyílt ülést és zárt ülést rendelt el.  
 
Zárt ülés után nyílt ülésen napirend utáni hozzászólás következett.  
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Szita Károly polgármester átadta a szót Borhi Zsombor alpolgármesternek, mert elfoglaltsága 
miatt távoznia kellett. Jó pihenést kívánt mindenkinek a nyári szünetre.  
 
 

-----24 Napirend utáni hozzászólás  ----- 
 
 

-----Időkorlátozás nélküli //Méretlen----- 
 
 

Borhi Zsombor alpolgármester átadta a szót képviselő úr részére.  
 
dr. Nadrai Norbert József képviselő „Kedves Kaposváriak! Ez az év az államosítások, az 
önkormányzatiság felszámolásának betetőzése. Háziorvosi ügyelet, védőnői szolgálat, 
vízszolgáltatás, hulladékgazdálkodás. Tíz évvel ezelőtt az iskolák államosításával kezdődött, a 
közigazgatás folyamatosan kerül helyi szintről állami szintre. Az önkormányzati kórházak 
államosítása mindenkit érintett. Van már egy évtized mögöttünk, hogy megítéljük, mit jelent a 
kommunista államosítás után, a modern korban végrehajtott központosítás. Hatékonyságra 
hivatkozás valójában pénzkivonást jelent. A nem változik semmi, ugyanott, ugyanazok frázisa 
hazug. Rosszabb minőség és az itt élők beleszólásának megszüntetése saját életükbe. A 
kiszolgáltatottság a pénz uralta világnak. A közvagyonból megtollasodott új elnyomók 
felemelkedése és az itt élők elszegényedése. Államosítás után koncesszióba adás. Az adóemelés 
ma már bankokon, tömegkommunikációs szolgáltatókon, gyógyszergyárakon keresztül 
történik az úgynevezett gazdagokat sújtó külön adókat valójában az itt élők fizetik meg és élnek 
egyre rosszabbul. Az első vörös vonal átlépését követi a többi az összeomlásig. Az irreális 
gazdasági működés, a feltornyosuló újabb és újabb hitelek, a lakosság adózott jövedelméből 
képzett megtakarítások adójának 13%-os emelése, már 28%-os adóterhelést jelent az 
eladósodott állam finanszírozására tereli azokat, akiknek még van megtakarításuk. Egyre több 
a démon, akiket a propaganda ránk szabadít, hátsószándékot elrejtő álproblémák közpénzen 
való felnagyítása. A megtévesztés, a befolyásolás eszköztára mára nem ismer korlátokat. 
Pandora szelencéjének kinyitását érezzük. A hirtelen lezárt fedél csak egyetlen dolgot rejt. 
Amely egyre fogy, egyre kevesebb az esély a reményre, hogy jobbra fordul az itt élők élete. A 
hatalom már a választási jogosultságot is korlátozza. Az itt élők csak akkor figyelnek fel, ha 
érinti őket egy változás. Most egy felkapott városi hír jelzi, hogy Kaposvár választóit sem kerüli 
el a jogkorlátozás. A megüresedő mandátumról összeférhetetlenség esetén a 
választókerületükben már nem ők, hanem az érintett listát állító párt dönthet. Látni kell, hogy a 
lemondott képviselő hívei sem szavazhatnak. Választókerületi képviselő helyett listáról bejutni 
elképzelhetetlen volt eddig. Az ország gazdasági és társadalmi kérdésekben is súlyos válság 
jegyeit hordozza, ami kihat városunkra is. Az évre bérbe adott helyiségek díja egy rafinált 
húzással nem követi az inflációt, csak pár hónapra, majd a régi díj lép életbe. Az ellenzéknek 
ajánlott egy bizottsági elnöki feladatkört alkalmatlan személy is betöltheti, a polgármester 
eszközeként. A részönkormányzat területén élők nem szólhatnak bele ki képviselje őket, sőt a 
lemondott tag levele nem jut el a polgármesterhez csak a képviselőhöz és az egyik helyi 
hírportálhoz. Az egyik alpolgármester tankerületvezetői kinevezését, nem az érintett, nem a 
kinevező jelenti be, hanem az országgyűlési képviselő posztolja. Reagálás az önkormányzat 
részéről nincs. Államosítási hullám, a helyi önkormányzás folyamatos gyengülése, titkolózás, 
bizalomvesztés, hiteltelenné válás. Az itt élők azt érzékelik, hogy semmi sem az, ami látszik. 
Az ellenzék nem ellenzékként szavaz. Az ígéretek nem valósulnak meg. Amiről azt mondják 
nem lesz változás, kiderül, hogy rosszabbul járnak. Ilyen környezetben az itt élők érdekeit 
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képviselni csak úgy lehet, ha időről időre jelzem a Közgyűlés ülésén, hogy rossz irányba halad 
a városvezetés és azok, akik követik ezt az utat. Pártokat, személyeket szolgálni vagy az itt 
élőket képviselni ez az értékrend alapú választás. Tájékoztatom a Közgyűlés tagjait, hogy 
polgármester javaslatára a főispán úrhoz fordultam közjogi érvénytelenség megállapítása 
érdekében. Kellemes nyarat kívánok mindenkinek. Köszönöm, hogy meghallgattak. 
 
Borhi Zsombor alpolgármester személy szerint 21 éve hallgatja a baloldali képviselőktől, 
hogy ez a város csődbe megy, összeomlik. Ehhez képest polgármester úr jövőre 30. 
polgármesteri évét fogja betölteni. Annak örül, hogy a túlnyomó többség nem úgy gondolkodik, 
mint Ön. Nagyon boldog és vidám nyári szünetet kívánt mindenkinek.  
 

 
 
 

K. m. f. 
 
 
 
 
 Szita Károly     dr. Csillag Gábor 
            polgármester                                                                              jegyző 
  
  


